

## နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် (၁၀)ကြိမ်မြောက် အဆင်ထိပ်သီးအစည်းအဝေးတက်ရောက်ရန် အီတလီနိုင်ငံသို့ မကြာမီကာလအတွင်း သွားရောက်မည်

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၁၃

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်သည် (၁၀)ကြိမ်မြောက် အဆင်ထိပ်သီး အစည်းအဝေးသို့တက်ရောက်ရန် အီတလီနိုင်ငံ မိလန်မြို့သို့ မကြာမီကာလအတွင်း သွားရောက်မည်ဖြစ်သည်။ (သတင်းစဉ်)



## လူသားအရင်းအမြစ်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုလုပ်ငန်းစဉ်များတွင် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေး ဆွေးနွေး

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၁၃

နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်သည် ဩစတြေးလျနိုင်ငံ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဟောင်း ဩစတြေးလျအမျိုးသား တက္ကသိုလ် ပါမောက္ခချုပ် မစ္စတာ ဂရက်ဂျန်အီဗန်အား ယနေ့ညနေ ၃ နာရီတွင် နိုင်ငံတော်သမ္မတအိမ်တော် ဧည့်ခန်းမ၌ လက်ခံတွေ့ဆုံသည်။ (အပေါ်ပုံ)

အဆိုပါ တွေ့ဆုံပွဲသို့ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝဏ္ဏမောင်လွင်၊ ဦးစိုးသိန်း၊ ဒေါက်တာဒေါ်ခင်စန်းရီ၊ ဒေါက်တာ

ကိုကိုဦးနှင့် တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြသည်။

ထိုသို့တွေ့ဆုံရာတွင် ငြိမ်းချမ်းရေးလုပ်ငန်းစဉ်များ ဖော်ဆောင်နေမှု၊ ပညာရေးကဏ္ဍပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေး၊ လူသားအရင်းအမြစ်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုလုပ်ငန်းစဉ်များတွင် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးတို့နှင့် စပ်လျဉ်း၍ ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။

(သတင်းစဉ်)

## တနင်္သာရီမြို့၏ ရှေးဟောင်းယဉ်ကျေးမှုအမွေအနှစ်တစ်ခုဖြစ်သော နဂါးလှေသဘင်ပွဲတော် ကျင်းပ



မြတ် အောက်တိုဘာ ၁၃

တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး မြတ်ခရိုင် တနင်္သာရီမြို့နယ်၏ ရှေးဟောင်းရိုးရာအမွေအနှစ်တစ်ခု ဖြစ်သော နဂါးလှေသဘင်ပွဲတော်ကို အောက်တိုဘာ ၁၂ ရက် (သီတင်းကျွတ်လပြည့်ကျော် ၄ ရက်) နံနက် ၇ နာရီက တနင်္သာရီမြို့မှ ငွေနန်းသာရီ ရွှေနန်းသာရီနဂါးလှေတော် နှစ်စင်းနှင့် လယ်သစ်ကျေးရွာမှ ရန်ကြီးအောင်၊ မြကြီးအောင်၊ ပတ္တမြားသွယ်၊ စိန်ပန်းသွယ် နဂါးလှေတော်လေးစင်း စုစုပေါင်း နဂါးလှေတော်ခြောက်စင်း တို့ဖြင့် ချောင်းကြီးမြစ်နှင့် ချောင်းငယ်မြစ်နှစ်သွယ်တွင် စည်ကား

သိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (ဝဲပုံ) ယခင်နှစ်က နဂါးလှေတော်ငါးစင်းဖြင့် အလှပြလှောင်ခတ်ပူဇော်ခဲ့သော်လည်း ယခုနှစ်တွင် တနင်္သာရီမြို့မှ ငွေနန်းသာရီ နဂါးလှေတော်တစ်စင်း ထပ်တိုးလာ၍ လှေတော်ခြောက်စင်းဖြင့် နံနက် ၆ နာရီခွဲတွင် ရွှေလိပ်ပြာလှေဆိပ်စုရပ်နှင့် ဘန်ဂလိုလှေဆိပ်စုရပ်တို့မှ စတင်ထွက်ခွာလာရာ နဝထပ် (နဂါးကပ်တောင်) စေတီ၊ ဝက်ဘာတောင်စေတီနှင့် ရန်ပြေအောင်မြေစေတီတော်တို့ကို ဦးခိုက်ပူဇော်ကန်တော့ပြီး မြို့ကို လက်ယာရစ်လှည့်ပတ်ကာ တနင်္သာရီမြစ်

အတွင်း ဇောကျွန်းရင့်ရင်း ညီညာစွာ အလှပြလှောင်ခတ်ခဲ့သည်။ ဆက်လက်၍ မွန်းလွဲ ၁ နာရီတွင် မြို့နယ် သံယနာယကအဖွဲ့ ဦးစီးပဓာန နာယက ချောင်းကြီးကျောင်းတိုက်ဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တပညာဒီပနှင့် သံယာတော်များအား ငွေနန်းသာရီ ရွှေနန်းသာရီ၊ ရန်ကြီးအောင်၊ မြကြီးအောင်၊ ပတ္တမြားသွယ်နှင့် စိန်ပန်းသွယ် နဂါးလှေတော် ခြောက်စင်းတို့မှ လှေလှော်သား ၂၃၀ တို့က မြို့အဝင်ဆိပ်ခံတံတား ယာယီမဏ္ဍပ်၌ ညီညာစွာဦးခိုက်ပြီး ဆရာတော် သံယာတော်များက ပဌာန်းရေ စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၃ သို့

သေစင်လျှော့စိန်ဖြိုကုသည် အနာရောဂါကင်းသောပြီး သက်တောင့်ကျန်းမာခြင်းကို ပြည့်စုံစေမည့် ကုသိုလ်လျော့ ချိတ်ပေးသည်။

**ထွန်းရွှေပါးသားချိတ်ခွံများ**

ဝါကျွတ်၊ ကယ်မြဲတော်များနှင့် လျှော့စိန်ဖြိုကုသည့်အချိန်တိုင်

“**ထွန်းရွှေပါးသားချိတ်ခွံ**” ခို လျှော့စိန်ဖြိုကု

ပြန်ပြန်သေစင်လျှော့စိန်ဖြိုကု ချိတ်ခွံပြန်ပါအောင်



ကြေးမုံစာတည်းရှုထောင့် ၁၄-၁၀-၂၀၁၄၊ အင်္ဂါနေ့

ဒီမိုကရေစီအလေ့အကျင့်ကောင်း

ရန်ကုန်မြို့တော် စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီအဆင့်ဆင့် ရွေးချယ် တင်မြှောက်ခြင်းကို ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာ ၂၇ ရက်တွင် ရန်ကုန်မြို့တော် စည်ပင်သာယာရေးနယ်နိမိတ်အတွင်း တစ်ပြိုင်တည်း ကျင်းပတော့မည် ဖြစ်သည်။

မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးနယ်နိမိတ်အတွင်း မှီတင်းနေထိုင်ကြသော ပြည်သူများအနေဖြင့် မိမိတို့၏ မြို့ရွာဖွံ့ဖြိုးရေးဆိုင်ရာ ကိစ္စရပ်များကို လက်တွေ့ကျကျဆောင်ရွက်နိုင်မည့်သူများအား ရွေးချယ်တင်မြှောက်နိုင် တော့မည်ဖြစ်သည်။ ယင်းသို့ ဆောင်ရွက်ခြင်းသည် ဒီမိုကရေစီကျင့်စဉ်နှင့် လိုက်လျောညီထွေစွာဖြင့် လွတ်လပ်ပွင့်လင်းစွာ ရွေးချယ်နိုင်သည့် အခွင့် အလမ်းကောင်းကို ပြည်သူများအတွက် ဖော်ထုတ်ပေးလိုက်ခြင်းဖြစ်သည်။

အဆိုပါစနစ်မှာ ယခုမှစတင်ဖြစ်ပေါ်လာခြင်းမဟုတ်ဘဲ ကိုလိုနီခေတ် ကတည်းက ပေါ်ပေါက်ခဲ့ဖူးသည်။ ထိုစဉ်က မြို့နယ်လူကြီးဟု ခေါ်တွင် ခဲ့ကြပြီး ရွေးကောက်တင်မြှောက်ထားသော မြို့နယ်လူကြီးအဆင့်ဆင့်

တို့က မိမိတို့မြို့ရွာ ဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းများကို တာဝန်ယူဆောင်ရွက်ခဲ့ကြ ပါသည်။ ထို့နောက် စည်ပင်သာယာရေးအဖွဲ့အဖြစ် ပြောင်းလဲဖွဲ့စည်းပြီး မြို့နယ်လူကြီး ရွေးကောက်တင်မြှောက်ခြင်းလုပ်ငန်းကို မဆောင်ရွက်နိုင် ခဲ့သည်မှာ ၆၄ နှစ်ကြာခဲ့ပြီဖြစ်သည်။

ယနေ့ ထိုရွေးကောက်တင်မြှောက်ပွဲများကို ပြန်လည်ဆောင်ရွက်ပေးနိုင် တော့မည်ဖြစ်သည်။ ရွေးချယ်တင်မြှောက်ပွဲတွင် မြို့တော်ကော်မရှင်အဖွဲ့က ရွေးချယ်စိစစ်ပေးနိုင်ရန်အတွက် အငြိမ်းစားအရာရှိများ ပါဝင်သည့် ကော်မရှင် အဖွဲ့ဝင် ငါးဦးကို ဖွဲ့စည်းပေးထားသည်။ သို့ဖြစ်၍ ရွေးချယ်တင်မြှောက်ပွဲအတွက် နှစ်လခွဲခန့်သာလိုတော့သည့်ကာလတွင် အရွေးချယ်ခံကိုယ်စားလှယ်လောင်း၊ မဲဆန္ဒရှင်ကိုယ်စားလှယ်နှင့် ရွေးကောက်တင်မြှောက်ပုံစနစ်တို့ကို ပြည်သူများ အနေဖြင့် ဂယနဏသိရှိထားရန် လိုအပ်ပေလိမ့်မည်။

ရန်ကုန်မြို့တော် စည်ပင်သာယာရေးနယ်နိမိတ်အတွင်း မဲပေးနိုင်သော ပြည်သူ ရှစ်သိန်းကျော်ရှိသည်။ အိမ်ထောင်စုတစ်စုလျှင် မဲဆန္ဒရှင်တစ်ဦး ကိုယ်စားပြုပေးနိုင်ကြောင်း အသိပေးထားသည်။ ရွေးကောက်တင်မြှောက် ခြင်းဆိုင်ရာ နည်းဥပဒေလည်း ပြဋ္ဌာန်းထားသည်။ နှစ်သက်ရာ ကိုယ်စားလှယ် လောင်းကို ရွေးချယ်နိုင်ပြီး လျှို့ဝှက်မဲပေးသည့်စနစ်ကို ကျင့်သုံးထားကာ ပါတီစုဒီမိုကရေစီ ရွေးချယ်တင်မြှောက်ပွဲစနစ်ပုံစံအတိုင်း ဆောင်ရွက်သွား

မည်ဟု ဆိုထားသည်။

ရန်ကုန်မြို့တော် စည်ပင်သာယာရေးနယ်နိမိတ်အတွင်း မဲပေးနိုင်သော ပြည်သူများက ကော်မတီအဆင့်အဆင့်အတွက် ကိုယ်စားလှယ်လောင်း ၁၁၂ ဦးကို ရွေးကောက်ပေးရပေလိမ့်မည်။ လက်ရှိတွင် ရန်ကုန်မြို့တော် စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီဝင် လေးဦးလစ်လပ်လျက်ရှိသည်။ ထိုလေးဦး အတွက် ခရိုင်တစ်ခုလျှင် ကော်မတီဝင်တစ်ဦးစီဖြင့် ရန်ကုန်လေးခရိုင်မှ ကော်မတီဝင်လေးဦးကို မဲဆန္ဒရှင်များက ရွေးချယ်ပေးရမည်ဖြစ်သည်။

ခရိုင်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီအတွက် ခရိုင်တစ်ခုလျှင် ကော်မတီဝင် သုံးဦးစီဖြင့် လေးခရိုင်အတွက် ကော်မတီဝင် ၁၂ ဦး ရွေးချယ် ပေးရမည်ဖြစ်သည်။ မြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီအတွက် တစ်မြို့ နယ်လျှင် သုံးဦးစီဖြင့် မြို့နယ် ၃၂ မြို့နယ်အတွက် အရွေးချယ်ခံ ကိုယ်စားလှယ်လောင်း ၉၆ ဦးကို ရွေးချယ်ပေးရမည်ဖြစ်သည်။

ထိုသို့ရွေးချယ်နိုင်ရန်အတွက်လည်း အရွေးချယ်ခံကိုယ်စားလှယ် လောင်းများအနေဖြင့် မဲဆွယ်စည်းရုံးခွင့်များကို နည်းဥပဒေနှင့်အညီ သက်ဆိုင်ရာက ခွင့်ပြုပေးမည်ဖြစ်ရာ မိမိတို့မြို့ပြဖွံ့ဖြိုးရေးနှင့် မြို့နေ ပြည်သူများ အကျိုးစီးပွားဖြစ်ထွန်းရေးအတွက် အမှန်တကယ်စိတ်ရင်း စေတနာဖြင့် ဆောင်ရွက်ပေးကြမည့် ကိုယ်စားလှယ်များကို ပြည်သူများက စနစ်တကျလေ့လာပြီး ရွေးကောက်တင်မြှောက်ပေးနိုင်ရန် ကြေးမုံက အသိပေးလိုက်ပါသည်။

(၉)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံအမျိုးသမီးနှင့် ကလေးသူငယ်အခွင့်အရေးများ ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရေးနှင့် မြှင့်တင်ရေးကော်မရှင်အစည်းအဝေး ကျင်းပ

ရန်ကုန် အောက်တိုဘာ ၁၃ (၉) ကြိမ်မြောက် အာဆီယံအမျိုးသမီးနှင့် ကလေး သူငယ်အခွင့်အရေးများ ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရေးနှင့် မြှင့်တင်ရေးကော်မရှင်အစည်းအဝေးကို ရန်ကုန်မြို့ ဆီဒိုးနားဟိုတယ်၌ ယနေ့နံနက် ၉ နာရီက ကျင်းပသည်။ အဆိုပါ အစည်းအဝေးတွင် အာဆီယံနိုင်ငံများမှ အမျိုးသမီးနှင့် ကလေးသူငယ်အခွင့်အရေးဆိုင်ရာ အဖွဲ့ အစည်းများမှ ကိုယ်စားလှယ်များ၊ အာဆီယံအတွင်းရေးမှူး ချုပ်ရုံးမှ ကိုယ်စားလှယ်များ၊ ကလေးသူငယ်နှင့် အမျိုးသမီး ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဆိုင်ရာ ကုလသမဂ္ဂအဖွဲ့အစည်းများမှ ကိုယ်စားလှယ်များ၊ လူမှုဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေးဝန်ကြီးဌာန၊ မြန်မာနိုင်ငံ အမျိုး သမီးရေးရာအဖွဲ့ချုပ်နှင့် တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက် ကြသည်။

အဆိုပါ အစည်းအဝေးတွင် လူမှုဝန်ထမ်းဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးစိုးကြည်နှင့် အာဆီယံအမျိုးသမီး နှင့် ကလေးသူငယ်အခွင့်အရေးများ ကာကွယ်စောင့်ရှောက် ရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ H.E.Ms.Datin Paduka Intan Kassim တို့က အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားကြသည်။

မြန်မာနိုင်ငံသည် ကလေးသူငယ်အခွင့်အရေးများ ဆိုင်ရာ ကုလသမဂ္ဂသဘောတူစာချုပ် (UNCRC) နှင့် အမျိုးသမီးများအား နည်းမျိုးစုံဖြင့် ခွဲခြားမှုပျောက်ရေး ဆိုင်ရာ ကုလသမဂ္ဂသဘောတူစာချုပ်(CEDAW) အဖွဲ့ဝင် နိုင်ငံဖြစ်သည့်အပြင် အာဆီယံအမျိုးသမီးနှင့် ကလေး သူငယ်အခွင့်အရေးများ ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရေးနှင့် မြှင့်တင်ရေးကော်မရှင် (ACWC) အဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံဖြစ်သည့် အားလျော်စွာ ကမ္ဘာ့နိုင်ငံများ အာဆီယံဒေသတွင်း နိုင်ငံများနည်းတူ ကလေးသူငယ်နှင့် အမျိုးသမီးကာကွယ် စောင့်ရှောက်ရေးလုပ်ငန်းများနှင့် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးလုပ်ငန်း

များကို အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။ CRC နှင့် CEDAW အရ အခြေခံမူ၊ ပြဋ္ဌာန်းချက်များနှင့် လိုက်လျောညီထွေမည့် ဥပဒေများ ပြုပြင်ရေးဆွဲပြဋ္ဌာန်းခြင်း၊ နည်းဥပဒေများ ထုတ်ပြန်ခြင်း၊ ကော်မတီအဆင့်ဆင့် ဖွဲ့စည်းတာဝန်ပေးအပ်ခြင်း၊ လုပ်ငန်းမူဝါဒများ ချမှတ်ခြင်း၊ လုပ်ငန်းစဉ်သတ်မှတ်ခြင်းများကို သက်ဆိုင်ရာဝန်ကြီးဌာန များနှင့် ပူးပေါင်းပြီး ကလေးသူငယ်နှင့် အမျိုးသမီးများ၏ အကျိုးစီးပွားဖြစ်ထွန်းစေရေးကို ရွေးချယ်ဆောင်ရွက်ခဲ့ သည်။ အမျိုးသမီးများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဆိုင်ရာ အမျိုးသားအဆင့်စီမံကိန်း NSPAW ကို ၂၀၁၃-၂၀၂၂ ဆယ်နှစ်စီမံကိန်း ချမှတ်ဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့သည်။ အမျိုး သမီးများအပေါ် အကြမ်းဖက်မှုမှ တားဆီးကာကွယ်ရေး ဥပဒေပြဋ္ဌာန်းနိုင်ရေးအတွက် လူမှုဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ် ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေးဝန်ကြီးဌာနက ဦးဆောင် ကာ ကုလသမဂ္ဂအဖွဲ့အစည်းများ၊ အမျိုးသား အမျိုးသမီး တန်းတူညီမျှဖြစ်ရေး အဖွဲ့တို့နှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက် လျက်ရှိသည်။ အာဆီယံအဖွဲ့ဝင်နိုင်ငံများနှင့် အတွေ့ အကြုံ၊ နည်းပညာ၊ အသိပညာဖလှယ်မှုများဖြင့် အာဆီယံ ပဋိညာဉ်၊ အာဆီယံလမ်းပြမြေပုံပါ လုပ်ငန်းအစီအစဉ် များကို ACWC အနေဖြင့် အရှိန်အဟုန်မြှင့် ဆောင်ရွက် သွားရန်လိုကြောင်းသိရသည်။

ထို့နောက် အစည်းအဝေးသို့ တက်ရောက်လာသော အာဆီယံနိုင်ငံများနှင့် ကုလသမဂ္ဂအဖွဲ့အစည်းအသီးသီးမှ ကိုယ်စားလှယ်များ စုပေါင်းမှတ်တမ်းတင်ဓာတ်ပုံရိုက် ကြပြီး အစည်းအဝေးကို ဆက်လက်ကျင်းပခဲ့သည်။

အဆိုပါ ACWC အစည်းအဝေးကို အောက်တိုဘာ ၁၄ ရက်အထိ ဆက်လက်ကျင်းပသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

(သတင်းစဉ်)

ရွှေဈေး၊ စက်သုံးဆီဈေးနှင့် နိုင်ငံခြားငွေလဲလှယ်နှုန်း

ရန်ကုန်	အောက်တိုဘာ	၁၃	(ခ) ဥရောပ	တစ်ယူရို	- ၁၂၅၃.၂			
ရန်ကုန်	ရွှေဈေး	၆၅၄၂၀၀	-	၆၅၅၂၀၀	(ဂ) တရုတ်	တစ်ယွမ်	- ၁၆၀.၆၄	
မန္တလေး	ရွှေဈေး	၆၅၄၀၀၀	-	၆၅၄၈၀၀	(ဃ) ထိုင်း	တစ်ဘတ်	- ၃၀.၅၃၉	
<b>စက်သုံးဆီဈေးနှုန်း</b>						(င) မလေးရှား	တစ်ရင်းဂစ်	- ၃၀၃.၆၂
(က) ဒီဇယ်	တစ်လီတာ	၉၅၀ ကျပ်			(စ) အိန္ဒိယ	တစ်ရူပီး	- ၁၆.၁၇၀	
(ခ) အောက်တိုန်း 95	တစ်လီတာ	၁၁၈၀ ကျပ်			(ဆ) ဂျပန်	တစ်ရာယန်း	- ၉၂၄.၀၅	
(ဂ) အောက်တိုန်း 92	တစ်လီတာ	၉၄၀ ကျပ်			(ဇ) တောင်ကိုရီးယား	တစ်ရပ်ဝမ်	- ၉၂.၄၈၇	
(ဃ) ဓာတ်ဆီ	တစ်လီတာ	၈၁၄ ကျပ်			(ဈ) ဩစတြေးလျ	တစ်ဒေါ်လာ	- ၈၆၀.၉၅	
<b>နိုင်ငံခြားငွေလဲလှယ်နှုန်း</b>						(ည) စင်ကာပူ	တစ်ဒေါ်လာ	- ၇၇၈.၁၇
(က) အမေရိကန်	တစ်ဒေါ်လာ	- ၉၉၁.၀၀			<b>ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်ဗဟိုဘဏ် သက်မှတ်ရည်ညွှန်းနှုန်း</b>			



**GOLDEN STAR** အိတ်စတား

ကျောက်ထိရို၊ ရောင်းသား (မူရင်း)

အငွေဆောင် (အခြား)

Ph: 268300, 430460, 544333, 793444, 705044

**ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်**

အထွေထွေအချက်အလက်

အကျဉ်းချုပ်

**ASIA KING** 09-0114301 09-0114302

အထွေထွေအချက်အလက်

အကျဉ်းချုပ်

**အိတ်စတား**

အထွေထွေအချက်အလက်

အကျဉ်းချုပ်

**ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်**

အထွေထွေအချက်အလက်

အကျဉ်းချုပ်

**UNIQUE STAR TRAVELS**

အထွေထွေအချက်အလက်

အကျဉ်းချုပ်

Ph: 7014, Kalsayan Pagoda Rd, Kamblyayon, Yangon, Myanmar

ပြည်ထောင်စုရေးရာ

# နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် ဂျပန်နိုင်ငံ ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့အား လက်ခံတွေ့ဆုံ ပညာရေးကဏ္ဍမြှင့်တင်ရေး ဆွေးနွေး

နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၁၃

နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်သည် ဂျပန်နိုင်ငံ မေဆင်နီအကယ်ဒမီကျောင်းဥက္ကဋ္ဌ မစ္စတာ ဝုန်ဘရိုမင်း ဦးဆောင်သော ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့အား ယနေ့မွန်းလွဲ ၂ နာရီတွင် နိုင်ငံတော် သမ္မတအိမ်တော် ဧည့်ခန်းမ၌ လက်ခံတွေ့ဆုံသည်။(ယာဝုံ)

အဆိုပါတွေ့ဆုံပွဲသို့ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝဏ္ဏမောင်လွင်၊ ဦးတင်နိုင်သိန်း၊ ဒေါက်တာ ဒေါ်ခင်စန်းရီ၊ ဒေါက်တာကိုကိုဦးနှင့် တာဝန်ရှိသူများတက်ရောက်ကြပြီး ဂျပန်နိုင်ငံကိုယ်စားလှယ် အဖွဲ့နှင့်အတူ မြန်မာ-ဂျပန်အသင်းဥက္ကဋ္ဌ ဦးစောလှမင်း တက်ရောက်သည်။

**ဆွေးနွေး**

ထိုသို့တွေ့ဆုံရာတွင် မြန်မာနိုင်ငံ၏ ပညာရေးကဏ္ဍမြှင့်တင်ရေးဆောင်ရွက်နေမှု၊ နိုင်ငံတော် သမ္မတ၏ ပညာသင်ဆုကိစ္စဆောင်ရွက်နေမှု၊ အင်္ဂလိပ်ဘာသာရပ်ကျွမ်းကျင်မှုမြှင့်တင်ရေးနှင့် သင်ကြားရေးဆိုင်ရာ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်နိုင်မည့်အခြေအနေတို့ကို ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။

(သတင်းစဉ်)



## စင်ကာပူနိုင်ငံသို့ လေ့လာရေးခရီးထွက်ခွာ

ရန်ကုန် အောက်တိုဘာ ၁၃

နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဌာနနှင့် ဂျပန်နိုင်ငံ နိပုန်ဖောင်ဒေးရှင်းတို့ ပူးပေါင်း၍ နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီး ဌာနရှိ အရာထမ်းများ၏ အရည် အသွေးမြှင့်ဆိုင်ရာ သင်တန်းသို့ တက်ရောက်လျက်ရှိသော သင်တန်း သား ၂၂ ဦးတို့သည် စင်ကာပူသမ္မတ နိုင်ငံ၏ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွေ့ အကြုံများကို လေ့လာရန် အုပ်ချုပ်သူ ပညာရေးနှင့် လေ့ကျင့်ရေးဦးစီးဌာန ဗဟိုလေ့ကျင့်ရေးကျောင်း ကျောင်း အုပ်ကြီး ဦးမင်းသန့် ဦးဆောင်ကာ ယမန်နေ့ နံနက် ၁၀ နာရီ ၃၅ မိနစ်တွင် လေကြောင်းခရီးဖြင့် ရန်ကုန် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ လေဆိပ်မှ စင်ကာပူသမ္မတနိုင်ငံသို့ ထွက်ခွာသွား သည်။

(သတင်းစဉ်)

## ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယက သူရဦးရွှေမန်း ဩစတြေးလျနိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဟောင်းအား လက်ခံတွေ့ဆုံ



နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၁၃

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယက ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ သူရဦးရွှေမန်း သည် ဩစတြေးလျနိုင်ငံ နိုင်ငံခြားရေး ဝန်ကြီးဟောင်း ဩစတြေးလျ အမျိုး သားတက္ကသိုလ် ပါမောက္ခချုပ် မစ္စတာ ဂရက်ဝွန်အိဗန် ဦးဆောင်သောအဖွဲ့ အား ယနေ့ညနေ ၄ နာရီခွဲတွင် နေပြည်တော်ရှိ လွှတ်တော်အဆောက် အအုံ ပြည်သူ့လွှတ်တော် ဧည့်ခန်းမ၌ လက်ခံတွေ့ဆုံသည်။(ဝဲပုံ)

အဆိုပါ တွေ့ဆုံပွဲသို့ ပြည်ထောင်စု လွှတ်တော်နာယက နှင့်အတူ ပြည်သူ့ လွှတ်တော် နိုင်ငံတကာဆက်ဆံရေး ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးလှမြင့်ဦး၊ ပြည် ထောင်စုလွှတ်တော်ရုံးနှင့် ပြည်သူ့ လွှတ်တော်ရုံးမှ တာဝန်ရှိသူများ တက် ရောက်ကြသည်။ (သတင်းစဉ်)

## ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီအဆင့်ဆင့်ရွေးကောက်ပွဲ ကိုယ်စားလှယ်လောင်းအမည်စာရင်းတင်သွင်းခြင်း ပြန်လည်ပြင်ဆင်သတ်မှတ်

ရန်ကုန် အောက်တိုဘာ ၁၃

ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ အဆင့်ဆင့်ရွေးကောက်ပွဲ အတွက် ကိုယ်စားလှယ်လောင်း အမည်စာရင်းတင်သွင်းခြင်း၊ စိစစ်ခြင်း၊ ရုပ် သိမ်းခြင်းတို့နှင့်စပ်လျဉ်းသည့် ကြေညာချက် အမှတ်စဉ်(၁/၂၀၁၄)ကို ထုတ် ပြန်ကြေညာခဲ့ပြီးဖြစ်သဖြင့် ကိုယ်စားလှယ်လောင်းအမည်စာရင်း တင်သွင်းခြင်း အတွက် အချိန်ကာလပိုမိုရရှိစေရန် သတ်မှတ်ရက်အသီးသီးကို ပြန်လည် ပြင်ဆင် သတ်မှတ်ကြောင်းသိရသည်။

ကိုယ်စားလှယ်လောင်းအမည်စာရင်းတင်သွင်းနိုင်သည့် နောက်ဆုံးရက်မှာ အောက်တိုဘာ ၂၄ ရက်ဖြစ်၍ ကိုယ်စားလှယ်လောင်းအမည်စာရင်းတင် သွင်းလွှာ ရုပ်သိမ်းလိုက် ရုပ်သိမ်းနိုင်သည့် နောက်ဆုံးရက်မှာ အောက်တိုဘာ ၂၈ ရက်ဖြစ်ပြီး ကိုယ်စားလှယ်လောင်းအမည်စာရင်း တင်သွင်းလွှာစိစစ်မည့် နေ့ရက်မှာ အောက်တိုဘာ ၂၉ ရက်ဖြစ်ကြောင်း ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင် သာယာရေးကော်မတီ အဆင့်ဆင့်ရွေးကောက်ပွဲ ကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌရုံး၏ သတင်း ထုတ်ပြန်ချက်အရသိရသည်။

(စောသိန်းဝင်း)

## သူနာပြုနှင့် သားဖွားဆောင်သစ်ဖွင့်

ရန်ကုန် အောက်တိုဘာ ၁၃

မြန်မာ-ဂျပန်ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးအဖွဲ့၏ ကူညီပူးပေါင်းဆောင်ရွက် မှုဖြင့် အလှူရှင် Mr.Nishiyama Katashi က လှူဒါန်းသော သူနာပြုနှင့် သားဖွားဆောင်သစ် ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကို အောက်တိုဘာ ၇ ရက် နံနက် ၉ နာရီခွဲတွင် ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ် (၆၄)ရပ်ကွက် စက်မှုဇုန် (၁)လမ်း သူနာပြုအေးရိပ်ငြိမ်ဝင်းအတွင်းရှိ အဆိုပါအဆောက်အအုံရှေ့ ဥပစာ၌ ကျင်းပသည်။

ရှေးဦးစွာ မြန်မာ-ဂျပန် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေးအဖွဲ့ ဥက္ကဋ္ဌ Prof. Shigeru Okada၊ အလှူရှင်ကိုယ်စား Mr. Takemoto Ichiro နှင့် မြန်မာနိုင်ငံသူနာပြုနှင့် သားဖွားအသင်း ဥက္ကဋ္ဌ ပါမောက္ခ ဒေါက်တာနန်းထွမ်း လှတို့က အဆောက်အအုံကို ဖဲကြိုးဖြတ်ဖွင့်လှစ်ပေးကြပြီး အလှူရှင်ကိုယ်စား Mr. Takemoto Ichiro က လှူဒါန်းရခြင်း ရည်ရွယ်ချက်များကို ရှင်းလင်း ပြောကြားပြီး အသင်းဥက္ကဋ္ဌက ကျေးဇူးတင်စကားပြန်လည်ပြောကြားခဲ့သည်။ (တိုချစ်)

**တနင်္သာရီမှ**

ပရိတ်ရေးများဖြင့် လှေလှော် သားများအား ပက်ဖျန်းပေးခဲ့ သည်။

နဂါးလှေသဘင်ပွဲတော်မှာ တနင်္သာ ရီမြို့နယ်၏ ရှေးဟောင်းယဉ်ကျေးမှု အမွေအနှစ်ဖြစ်ပြီး ကောဇာသက္ကရာဇ် ၅၁၅ ခုနှစ်မှ စတင်ပေါ်ပေါက်လာခဲ့ရာ ပြည်ကြီးမွန်လှေ၊ နဝရာလှေ၊ လင်ဇင်း လှေ၊ ပြည်လုံးလှေ၊ သရဘူးလှေ၊ လောကဗိမာန်လှေ၊ ဝသုန်လှေ၊ နာဂဒေဝလှေ၊ ဒွါဒသရူပဘောင်ဆိုပြီး လှေများစွာရှိပြီး နာဂဒေဝလှေမှာ နဂါးလှေများကို သစ်တစ်လုံးတည်း

ဘန္ဒုပညာဒီပ၏ မိန့်ကြားချက်ဖြင့် ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ၎င်းလှေ သဘင်ပွဲတော်ကို ရှေးယခင် မြန်မာ မင်းများလက်ထက်က ရေခင်းသဘင် ပုံစံဖြင့် ကျင်းပလာခဲ့ပြီး ရှေးမြန်မာ မှတ်တမ်းများတွင် တပ်မတော်သုံးလှေ၊ ပြည်ကြီးမွန်လှေ၊ နဝရာလှေ၊ လင်ဇင်း လှေ၊ ပြည်လုံးလှေ၊ သရဘူးလှေ၊ လောကဗိမာန်လှေ၊ ဝသုန်လှေ၊ နာဂဒေဝလှေ၊ ဒွါဒသရူပဘောင်ဆိုပြီး လှေများစွာရှိပြီး နာဂဒေဝလှေမှာ နဂါးလှေများကို သစ်တစ်လုံးတည်း

ဖြင့် ထွင်းထုထားပြီး လှေလှော် ကျွတ်လပြည့်ကျော် (၄)ရက်နေ့တွင် သား ၁၄ ဦးမှ ၄၂ဦးအထိ ပါဝင် နှစ်စဉ်ကျင်းပခဲ့ကြောင်း ရွှေနန်းသာရီ လှေခတ်ရကြောင်းနှင့် နဂါးလှေ နဂါးလှေတော်မှ ဦးပေါက်ဆရာ အလှူပြလှေခတ် ပူဇော်ပွဲအား ကိုသန်းစိုးဝင်း၏ ပြောကြားချက်အရ သိရသည်။

မြင့်ဦး (မြိတ်)

**BIOMIN-C**  
Natural Supplement + Honey & Vitamin C

- အာဟာရ မလုံလောက်မှုကြောင့် ဖြစ်ပေါ်လာသော ရောဂါများကို ကာကွယ်ပေးနိုင်ပါသည်။
- အာဟာရ မလုံလောက်မှုကြောင့် ဖြစ်ပေါ်လာသော ရောဂါများကို ကာကွယ်ပေးနိုင်ပါသည်။
- အာဟာရ မလုံလောက်မှုကြောင့် ဖြစ်ပေါ်လာသော ရောဂါများကို ကာကွယ်ပေးနိုင်ပါသည်။
- အာဟာရ မလုံလောက်မှုကြောင့် ဖြစ်ပေါ်လာသော ရောဂါများကို ကာကွယ်ပေးနိုင်ပါသည်။
- အာဟာရ မလုံလောက်မှုကြောင့် ဖြစ်ပေါ်လာသော ရောဂါများကို ကာကွယ်ပေးနိုင်ပါသည်။
- အာဟာရ မလုံလောက်မှုကြောင့် ဖြစ်ပေါ်လာသော ရောဂါများကို ကာကွယ်ပေးနိုင်ပါသည်။
- အာဟာရ မလုံလောက်မှုကြောင့် ဖြစ်ပေါ်လာသော ရောဂါများကို ကာကွယ်ပေးနိုင်ပါသည်။
- အာဟာရ မလုံလောက်မှုကြောင့် ဖြစ်ပေါ်လာသော ရောဂါများကို ကာကွယ်ပေးနိုင်ပါသည်။
- အာဟာရ မလုံလောက်မှုကြောင့် ဖြစ်ပေါ်လာသော ရောဂါများကို ကာကွယ်ပေးနိုင်ပါသည်။
- အာဟာရ မလုံလောက်မှုကြောင့် ဖြစ်ပေါ်လာသော ရောဂါများကို ကာကွယ်ပေးနိုင်ပါသည်။

**New Super Value**

Columbo Travels

**WINTER 2014 PROMOTION!**  
Sales & Travel periods: NOW until 31 DEC 2014

BANGKOK	THAILAND DOMESTIC	
111++	196++	
SINGAPORE DUAL AIRFARE	INDO-CHINA	CHINA
213..	234..	277..
HONG KONG	KOREA	JAPAN
206..	306..	356..
AUSTRALIA	EUROPE	LOS ANGELES
605..	747..	747..

Columbo Travels T: 229245, 218245, 378836, 378549

ပြင်စာက

# သီရိလင်္ကာ၌ ပြန်လည်တည်ငြိမ် အေးချမ်းလာ ကိုလံဘို-ဂျက်ဖနာ ရထားခရီးစဉ်ဖွင့်လှစ်

ဂျက်ဖနာ အောက်တိုဘာ ၁၃

သီရိလင်္ကာနိုင်ငံ၌ ပြည်တွင်းစစ်ဖြစ်ပွားမှုကြောင့် ၂၄ နှစ်ကြာမျှ ရပ်ဆိုင်းထားခဲ့ရသော ကိုလံဘို-ဂျက်ဖနာ ရထားခရီးစဉ်ကို အောက်တိုဘာ ၁၂ ရက်တွင် ပြန်လည်ဖွင့်လှစ်လိုက်ကြောင်း ဒေသဆိုင်ရာသတင်းဌာနများက သတင်းထုတ်ပြန်သည်။

“ဂျက်ဖနာ ဘုရင်မကြီး”ဟု အမည်ပေးထားသော ရထားကြီးသည် သီရိလင်္ကာနိုင်ငံ မြို့တော်ကိုလံဘိုနှင့် နိုင်ငံ မြောက်ပိုင်းရှိ ဂျက်ဖနာမြို့တို့အကြား ခုတ်မောင်းပေးသောရထားဖြစ်သည်။ စစ်ပြီးခေတ်လွန် သီရိလင်္ကာနိုင်ငံ၌ ပြန်လည်တည်ငြိမ်အေးချမ်းလာမှု၏ ပြယုဂ်တစ်ခုအဖြစ် ယင်းရထားခရီးစဉ်ကို ပြန်လည်ဖွင့်လှစ်နိုင်ခြင်းဖြစ်သည်။

ကိုလံဘို-ဂျက်ဖနာ ရထားခရီးစဉ်ကို သမ္မတမဟိန္ဒြာရာဇာပတ်ဆေးက ဖွင့်လှစ်ပေးခဲ့သည်။ နိုင်ငံတော်ပိုင်းနှင့် မြောက်ပိုင်းတို့ကို ဆက်သွယ်သော ယင်းရထားခရီးစဉ်သည် ဒေသခံပြည်သူများ လမ်းပန်းဆက်သွယ်မှု ချောမွေ့ရေး အတွက် အရေးပါသည်။

သီရိလင်္ကာနိုင်ငံမြောက်ပိုင်းရှိ ဂျက်ဖနာပြည်နယ်သည် တစ်လတိုင်းရင်းသားတို့ နေထိုင်ရာဒေသဖြစ်ပြီး ကိုလံဘို-ဂျက်ဖနာရထားလမ်းကို စစ်ကာလအတွင်း အစိုးရတပ်ဖွဲ့များအား နိုင်ငံမြောက်ပိုင်းသို့ ပို့ဆောင်ရာတွင် အသုံးပြုခဲ့သည်။ တစ်လကျားသူပုန်အဖွဲ့သည် ပြည်တွင်းစစ်ကာလအတွင်း ယင်းရထားကို ပစ်မှတ်ထားကာ တိုက်ခိုက် မှုများ ပြုလုပ်ခဲ့သည်။

သီရိလင်္ကာနိုင်ငံ၌ ၁၉၈၃ ခုနှစ်မှ ၂၀၀၉ ခုနှစ်အထိ ပြည်တွင်းစစ် ဖြစ်ပွားခဲ့ရာတွင် လူပေါင်း ၇၀၀၀၀ ကျော် သေဆုံးခဲ့ရသည်။



ဂျက်ဖနာဒေသခံပြည်သူများ ရထားဆိုင်ရာကလာချိန်တွင် ဝမ်းသာအားရ ကြိုဆိုကြစဉ်။

# အိုင်အက်စ် စစ်သွေးကြွများကို တိုက်ခိုက်ရာတွင် အမေရိကန်အား တူရကီစစ်စခန်းများ အသုံးပြုခွင့်ပေးမည်

ဝါရှင်တန် အောက်တိုဘာ ၁၃

အစ္စလာမစ်နိုင်ငံထူထောင်မည့် စစ်သွေးကြွများအား တိုက်ခိုက်နေသည့် အမေရိကန်တပ်ဖွဲ့ကို တူရကီနိုင်ငံက ၎င်း၏ စစ်အခြေစိုက်စခန်းများကို အသုံးပြုရန် သဘော တူညီခဲ့ကြောင်း အမေရိကန် အမျိုးသားလုံခြုံရေးအကြံ ပေး ဆွဲဆန်ရိုက်စ်က ပြောကြားသည်ဟု ယနေ့ ဘီဘီစီ သတင်းတွင် ဖော်ပြသည်။

### ကြိုဆို

တူရကီနိုင်ငံက အသုံးပြုရန် ခွင့်ပြုပေးသော စခန်း များတွင် ယင်းနိုင်ငံတော်ပိုင်းရှိ အန်ကာလစ်လေတပ် အခြေစိုက်စခန်းလည်း ပါဝင်သည်။ တူရကီနိုင်ငံနှင့် ရရှိခဲ့သော သဘောတူညီချက်အသစ်ကိုကြိုဆိုပါကြောင်း ရိုက်စ်က ပြောကြားသည်။

မကြာသေးမီလများအတွင်းက အီရတ်နှင့် ဆီးရီးယား

နှစ်နိုင်ငံအတွင်းရှိ ကြီးမားကျယ်ပြန့်သော နယ်မြေများကို အိုင်အက်စ်စစ်သွေးကြွများက သိမ်းယူခဲ့ပြီးနောက် ၎င်းတို့ ကို အမေရိကန်ကဦးဆောင်၍ လေကြောင်းမှ တိုက်ခိုက် လျက်ရှိသည်။

တူရကီနိုင်ငံသည် ဆီးရီးယား၊ အီရတ်တို့နှင့် နယ်နိမိတ်ချင်း ထိစပ်နေပြီး ယခုအချိန်ထိ အိုင်အက်စ် အဖွဲ့ကို တိုက်ခိုက်ခြင်းမရှိသေးပေ။ မကြာမီက ရရှိသော တူရကီနှင့် သဘောတူညီချက်အရ တူရကီစစ် အခြေစိုက် စခန်းများကို အမေရိကန်တပ်ဖွဲ့က အသုံးပြုခွင့် ရရှိ မည်ဖြစ်ပြီး ၎င်း၏ပိုင်နက်နယ်မြေကိုလည်း အလယ် အလတ်ဝါဒီ ဆီးရီးယား အတိုက်အခံတပ်ဖွဲ့များကို လေ့ကျင့်သင်တန်း ပေးရန် အသုံးပြုခွင့်ရရှိမည်ဖြစ်သည် ဟု မစ္စရိုက်စ်က အန်ဘီစီသတင်းဌာနသို့ပြောသည်။

တူရကီ နယ်စပ်ဖြတ်ကျော်ရေးစခန်း တည်ရှိရာ ဆီးရီးယားနိုင်ငံရှိ ကိုဘာနီမြို့ကို အိုင်အက်စ်တပ်ဖွဲ့များက မကြာသေးမီရက်များအတွင်း တိုက်ခိုက်မှု တိုးမြှင့်ပြုလုပ်ခဲ့ ကြောင်း သတင်းတွင်ဖော်ပြသည်။ **ဘီဘီစီ။**



# အမေရိကန်-တောင်ကိုရီးယား ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးများ အစည်းအဝေးကျင်းပမည်

ဆိုးလ် အောက်တိုဘာ ၁၃

ကိုရီးယားကျွန်းဆွယ်၌ အမေရိကန်၏ အဆင့်မြင့်နည်း ပညာသုံး ခိုးလက်နက်ကာကွယ်ရေးစနစ် ဖြန့်ဖြူးရေးကိစ္စ ကို မကြာမီကျင်းပမည့် အမေရိကန်-တောင်ကိုရီးယား ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးများ အစည်းအဝေးတွင် ဆွေးနွေးမည် မဟုတ်ကြောင်း ဒေသဆိုင်ရာသတင်းဌာနများက အောက် တိုဘာ ၁၀ ရက်တွင် သတင်းထုတ်ပြန်သည်။

အမေရိကန်နှင့် တောင်ကိုရီးယားကာကွယ်ရေးဝန်ကြီး များ အစည်းအဝေးကို ဝါရှင်တန်၌ အောက်တိုဘာ ၂၃ ရက်တွင် ကျင်းပမည်ဖြစ်သည်။ လုံခြုံရေးဆိုင်ရာ ညှိနှိုင်း တိုင်ပင်ရေးဟု အမည်ပေးထားသည့် ယင်းအစည်းအဝေး ကို နှစ်စဉ်ကျင်းပသည်။ **ဆင်ဟွာ။**



# ဟောင်ကောင်ရဲတပ်ဖွဲ့ အတားအဆီးများကို ဖယ်ရှား

ဟောင်ကောင် အောက်တိုဘာ ၁၃

ဟောင်ကောင်ရဲတပ်ဖွဲ့သည် ဆန္ဒပြသူများက ချထား သည့် အတားအဆီး အချို့ကို အောက်တိုဘာ ၁၃ ရက်တွင် ဖယ်ရှားလိုက်ကြောင်း၊ အတားအဆီးများကို ဖယ်ရှားလိုက် ခြင်းဖြင့် ဆန္ဒပြမှုကြောင့် ယာဉ်အသွားအလာပိတ်ဆို့နေ သည့် နေရာများတွင် ကူးသန်းသွားလာမှုများ ပုံမှန်ပြုလုပ် နိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်း ဒေသဆိုင်ရာသတင်းဌာနများက သတင်းထုတ်ပြန်သည်။

အောက်တိုဘာ ၁၃ ရက်အစောပိုင်းတွင် ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင် ရာပေါင်းများစွာက အစောင့်အကြပ်မရှိသော အတား အဆီးများအချို့ကို ရှင်းလင်းဖယ်ရှားခဲ့ပြီးနောက် အဓိက ဆန္ဒပြသည့်နေရာ၏ အနားသတ်နေရာတွင် ရဲတပ်ဖွဲ့၏ အတားအဆီးကြီးများကို ချထားခဲ့သည်။ **ပီတီအိုင်။**

# လောင်းအိုင်းလင်းကျွန်း၌ ဝေလငါးသေဆုံးမှု စုံစမ်းစစ်ဆေးလျက်ရှိ

နယူးယောက် အောက်တိုဘာ ၁၃

အမေရိကန်ပြည်ထောင်စု နယူးယောက်ပြည်နယ်ရှိ လောင်းအိုင်းလင်းကျွန်းအရှေ့ပိုင်း သဲသောင်ပြင်ပေါ်သို့ ၅၈ ပေအရှည်ရှိ သေဆုံးနေသော ဝေလငါးကြီးတစ်ကောင် ရေမျောကမ်းတင် ရောက်ရှိလာသည့်ဖြစ်ရပ်နှင့် ပတ်သက်၍ အာဏာပိုင်များက စုံစမ်းစစ်ဆေးလျက်ရှိကြောင်း ဒေသဆိုင်ရာသတင်းဌာနများက အောက်တိုဘာ ၁၃ ရက်တွင် သတင်း ထုတ်ပြန်သည်။

လောင်းအိုင်းလင်းကျွန်း ရှာလီကျေးရွာရှိ သဲသောင်ပြင်၌ အောက်တိုဘာ ၉ ရက် နံနက်က သေဆုံးနေသော ဝေလငါးတစ်ကောင်ကို ရှာဖွေတွေ့ရှိခဲ့ရကြောင်း အဏ္ဏဝါသုတေသနနှင့် ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်ရေးဖောင်ဒေးရှင်း မှ ကင်ဘာလီဒါဟမ်က ပြောကြားသည်။

ဖင်ဘက်အမျိုးအစား ဝေလငါးသေဆုံးမှု အကြောင်းတရားကို မှုခင်းဆေးပညာနည်းစနစ်ဖြင့် စုံစမ်းစစ်ဆေးလျက် ရှိသည်။ အဆိုပါဝေလငါးမျိုးသည် ဒုတိယ အရွယ်အစားအကြီးဆုံး ဝေလငါးမျိုးဖြစ်ပြီး မကြာသေးမီလများမှစ၍ လောင်းအိုင်းလင်းကျွန်းအရှေ့ပိုင်း ကမ်းလွန်ပင်လယ်တွင် မကြာခဏတွေ့ရှိခဲ့ရကြောင်း ဒါဟမ်က ပြောကြားသည်။ **ပီတီအိုင်။**



ရေမျောကမ်းတင် ဝေလငါးကြီးကို တာဝန်ရှိသူများ စုံစမ်းစစ်ဆေးကြစဉ်။

# ဖခင်အလောင်းအောက် သုံးရက်ကြာနေခဲ့ရသည့် (၁၀)လသမီး အသက်မသေ

ဝါရှင်တန် အောက်တိုဘာ ၁၃

ရက်တရက်လဲကျသေဆုံးသွားသည့် ဖခင်၏ အလောင်းအောက်တွင် သုံးရက်ကြာပိတ်မိနေသော (၁၀)လအရွယ် သမီးငယ်လေးကို လူစီစီယားနား ပြည်နယ် ဆေးရုံတစ်ရုံတွင် ကုသပေးရာမှ ပြန်လည် ကျန်းမာလာပြီဖြစ်ကြောင်း ဖောက်ချူး(စ်)သတင်း ဌာနက ယနေ့ဖော်ပြသည်။

ဘက်တီဂျင်ဖီးလ်ဟုခေါ်သော အဆိုပါကလေး ကို ရှုရီဗီဗီဗီ သောကြာနေ့ညတွင် အာဏာပိုင်များက တွေ့ရှိသောအခါ ရေဓာတ်ခမ်းခြောက်လျက်ရှိပြီး အရေပြားတွင် အဖုများပေါက်နေကြောင်း သေမှု သေခင်း စုံစမ်းစစ်ဆေးရေး ဒုတိယအရာရှိ ရွန်ရေး ဗားက ပြောသည်။

ကလေးဖခင် အသက်(၄၃)နှစ်ရှိ ဂျာဆန်ဖီးလ် သည် သူ၏ဒုတိယအသက်တွင် ထိုင်နေလျက်ရှိရာမှ နောက်သို့လန်ကျကာ သေဆုံးခြင်း ဖြစ်ဖွယ်ရာရှိသည် ဟု ရေးဗားက ပြောကြားသည်။

ကလေးပေါ်သို့လဲကျပြီး ချက်ချင်းသေဆုံးခဲ့ သည့်အတွက် ပြန်လည်မထနိုင်ခဲ့ခြင်းဖြစ်မည်ဟု ၎င်းက ဆက်လက်ပြောကြားသည်။

အဆိုပါ (၁၀)လသမီးထက်အကြီး ငါးနှစ်သား ယောက်ျားလေးက သူ့ဖခင်သေပြီးထင်ကြောင်း အိမ်နီး နားခြင်းများသို့ သွားပြောပြီးနောက် သေမှုသေခင်း အရာရှိများကို ဖုန်းဆက်ခေါ်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

ဖီးတွင် နှလုံးရောဂါရှိပြီး အခြားသံသယဖြစ်ဖွယ် ရာ တစ်စုံတစ်ရာမျှ မတွေ့ရှိဟု ဆိုသည်။ **ဖောက်စ်ချူး။**

ပြည်ထွင်းရေးရာ

# မကွေးမြသလွန်ဘုရားပွဲတော် ခြိမ်ခြိမ်သဲသဲစည်ကား

မကွေး အောက်တိုဘာ ၁၃

ကယပမြတ်စွာဘုရား၏ ရွှေသားသလွန်တော် ရှိခဲ့သောနေရာ၊ ဂေါတမမြတ်စွာဘုရား၏ မြသားသလွန် တော်ဌာပနာထားရှိရာနေရာ မကွေးမြသလွန်စေတီတော်၏ ဘုရားပွဲတော်ကာလသည် ၁၁ ရက်တိုင်တိုင် ရှိခဲ့ပြီဖြစ် သော်လည်း အနယ်နယ်အရပ်ရပ်မှ ဘုရားဖူးများ၊ ဈေး သည် ဈေးဝယ်များဖြင့် ကြက်ပျံမကျစည်ကားလျက်ရှိ ကြောင်းတွေ့ရသည်။

နှစ်စဉ် သီတင်းကျွတ်လဆန်း ၁၀ ရက်မှ စတင်ကာ သီတင်းကျွတ်လကွယ်နေ့အထိ ရက် ၂၀ တိုင်တိုင် ကျင်းပ မြဲဖြစ်သော မကွေးမြသလွန်စေတီတော်ဘုရားပွဲတော်မှာ ဈေးဆိုင်ခန်းပေါင်း ၁၀၀၀ ကျော်နှင့်အတူ တစ်ခိုင်ကျော် ခန့်ရှည်လျားကျယ်ဝန်းလှသော ပွဲဈေးတန်းကြီးနှင့် ဧရာ ဝတီမြစ်ကမ်းပါးတစ်လျှောက် တိုးမပေါက်အောင် စည် ကားလျက်ရှိသည်။

ရှေးကာလအစဉ်အဆက်ကပင် မြသလွန်စေတီတော် ဘုရားပွဲတော်နှင့် တိုက်ဆိုင်၍ တစ်နှစ်စာ လယ်ယာသုံး စက်ကိရိယာများ၊ စားသောက်ကုန်နှင့် ကုန်စည်များ ဖလှယ်ရောင်းဝယ်ခဲ့ကြသည့် ဓလေ့အစဉ်အဆက်ကို မကွေးမြသလွန်ဘုရားပွဲတော်တွင် ယနေ့တိုင်တွေ့နိုင် ပေသည်။

ရှမ်းပြည်နယ်နှင့် ဧရာဝတီမြစ်အထက်ပိုင်း၊ မြန်မာ

နိုင်ငံအထက်ပိုင်းနှင့် ဧရာဝတီမြစ်ဝကျွန်းပေါ်ဒေသအထိ မြစ်ရိုးတစ်လျှောက်ထွက်ကုန်များ၊ ကြေးထည်၊ သံထည်၊ စဉ်ထည်၊ ဖျာ၊ မီးဖိုချောင်သုံးပစ္စည်းများ အစရှိသဖြင့် မျိုးတူရာစုစည်းထားသော ဈေးရုံဆိုင်ခန်းကြီးများမှာ အခြားပွဲတော်များနှင့်မတူ ခမ်းနားစွာ ခင်းကျင်းရောင်းချ လျက်ရှိကြသည်။

ဘုရားပွဲတော်စည်ကားသည့်အလျောက် ဘုရားဖူး ဧည့်သည်များ၏ လုံခြုံရေး၊ အန္တရာယ်ကင်းစေရေးအတွက် ယာဉ်ထိန်း၊ တပ်မတော်တပ်ထိန်း၊ မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့၊ မီးသတ်တပ်ဖွဲ့၊ ကြက်ခြေနီအဖွဲ့တို့မှ ပါဝင်ဆောင်ရွက် လျက်ရှိသည်။

ဖျော်ဖြေရေးကဏ္ဍများတွင် ကလေးကစားကွင်းများ၊ ဗဟိုရုပ်ရှင်နှင့် ဇာတ်သဘင်အဖွဲ့ကြီးများနှင့် မြန်မာရိုးရာ ခြင်းအလှအပတ်စွမ်းရည်ပြပွဲကိုလည်း အထူးနှစ်ခြိုက် အားပေးကြကြောင်း တွေ့ရသည်။ မြရတနာ၏ အေးချမ်း သောသဘောနှင့် သလွန်တော်၏ ငြိမ်သက်သောသဘော ကြောင့် မည်သို့သော အကြောင်းခြင်းရာများနှင့်မျှ ဘုရားပွဲ တော်ကျင်းပမှု မပျက်ခဲ့ဘဲ နှစ်စဉ်နှစ်တိုင်းအစဉ်အလာ မပျက် စည်ကားသိုက်မြိုက် အေးချမ်းစွာ နှစ်ပေါင်းများစွာ ကျင်းပနိုင်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်ဟု ဒေသခံတို့က ယုံကြည်ထား ကြောင်း သိရသည်။

(ကိုကိုနု၊ နိုင်လင်းကြည်)



# ပိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်း နှစ်တစ်ရာပြည့် မွေးနေ့ ပွဲကျင်းပမည်

နတ်မောက် အောက်တိုဘာ ၁၃

အမျိုးသား ခေါင်ဆောင်ကြီး ပိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်း၏ နှစ်(၁၀၀) ပြည့်မွေးနေ့ အထိမ်းအမှတ်ပွဲတော်ကို ပိုလ်ချုပ်၏ မွေးရပ်ဇာတိဖြစ်သော မကွေးတိုင်းဒေသကြီး မကွေးခရိုင် နတ်မောက်မြို့၌ ကျင်းပမည်ဖြစ် ကြောင်း သိရသည်။

လွတ်လပ်ရေးဖခင်ကြီး ပိုလ်ချုပ် အောင်ဆန်း၏ကျေးဇူးကို တတ်စွမ်း သမျှ ပြန်လည်ကျေးဇူးတုံ့ပြန်သော အားဖြင့် ပိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်း၏ ရိုးသားဖြောင့်မတ်၍ တိုင်းပြည် သာယာရေး၊ တိုင်းရင်းသားစည်းလုံး ညီညွတ်ရေး လွတ်လပ်ရေးအတွက် ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်ခဲ့မှုများကို ယနေ့ ခေတ်လူငယ်များ အတုယူ၍ အနာ ဂတ်ကာလတွင် မျိုးဆက်သစ်လူငယ် များ ပေါ်ထွက်လာစေရန် ရည်သန် လျက် ကြံတောင့်ကြံခဲ့လှသော နှစ် (၁၀၀)ပြည့် ပိုလ်ချုပ်မွေးနေ့ပွဲကို မကွေးတိုင်းဒေသကြီး နတ်မောက် မြို့၌ ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီ ၇ ရက်မှ ၁၃ ရက် အထိ ခုနစ်ရက်

တိုင်တိုင် စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပသွားမည်ဖြစ်သည်။

ပွဲတော်ကာလအတွင်း နတ်မောက် မြို့နယ်အတွင်းမှ သံဃာတော်အပါး ၁၀၀၀ တို့အား သင်္ကန်းများ ကပ်လျှ ဝူဇော်ခြင်း၊ ပိုလ်ချုပ်အားရည်စူး၍ သံဃာတော်များအား ဆွမ်းဆက်ကပ် ပြီး အမျှအတန် ပေးဝေခြင်း၊ ဆရာ တော်ကြီးများ၏ တရားဓမ္မသဘင်ပွဲ များနှင့် ပြပွဲ ပြိုင်ပွဲများ၊ စာပေဟော ပြောပွဲများ၊ ဖျော်ဖြေရေးအစီအစဉ် များ၊ နှစ် (၁၀၀)ပြည့် မော်ကွန်း ကမ္ပည်းကျောက်စာတိုင်စိုက်ထူခြင်း ဖွင့်လှစ်ပွဲများ ပါဝင်မည်ဖြစ်သည်။

ပိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်းကို ချစ်မြတ် နိုးသူ၊ လေးစားကြည်ညိုသူတိုင်း ရာပြည့်ပွဲတော် ဖြစ်မြောက်ရေး အတွက် လာရောက်ကူညီနိုင်ကြောင်း နှင့် ရာပြည့်ပွဲတော်စည်ကားသိုက် မြိုက်စွာ ကျင်းပနိုင်ရေးအတွက် လူအား၊ အကြံဉာဏ်အား၊ ငွေအား အစရှိသဖြင့် ပံ့ပိုးကူညီလိုသူများ အနေဖြင့် ဆရာတော် အရှင် နိမ္မလ ဖုန်း-၀၉-၄၀၁၅၇၄၉၀၀၊ ဒေါက်တာ



စိုးမင်း ဖုန်း-၀၉-၄၄၀၂၂၈၄၇၀၊ ဦးစိန်မင်း ဖုန်း-၀၉-၂၅၉၀၄၅၉၀၈၊ ဦးမောင်မောင် ဖုန်း-၀၆၃-၆၉၂၀၀၊ ဒေါ်ဆယ်သိန်း ဖုန်း-၀၉-၂၅၉၀၆၄၉၃၃၃ နှင့် ဒေါ်မြင့်မြင့်ရီ ဖုန်း-၀၉-၄၀၁၆၅၇၄၆၈ တို့သို့ ဆက်သွယ်နိုင်ကြောင်း သိရသည်။

သတင်း-ကိုကိုနု၊ ရာမည ဓာတ်ပုံ-နိုင်လင်းကြည်



မကွေးမြသလွန်ဘုရားပွဲတော် ဖျော်ဖြေရေးအစီအစဉ်များအနက် မြန်မာ့ရိုးရာ ခြင်းအလှအပတ် စွမ်းရည်ပြပွဲ၌ မန္တလေးမြို့မှ ခြင်းအလှအပတ်ပညာရှင် ဖိုးမြင့်ကြယ်(အဋ္ဌမတန်းကျောင်းသူ) ခြင်းအလှအပတ်စွမ်းရည် ပြသစဉ်။ (ကိုထက်)

**ရွှေဘိုခါး အာရုံခံ သွယ်ကြား**

Mobile House မြန်မာ့အလင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ နေပြည်တော်၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ ရွှေဘိုခါးအာရုံခံ သွယ်ကြား

ဆက်သွယ်ရန် - အမှတ် ၂၂၊ ပန်းတင်၊ ဝန်ဦးရွာ၊ ဝမ်း၊ စက်မှုဇုန် (၁)၊ ရွှေဘိုခါး၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး၊ မြန်မာ့အလင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့၊ Ph:01-685985, 685990













# အလုပ်သမားရေးရာ အငြင်းပွားမှုဖြေရှင်းရေးဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေပြဋ္ဌာန်းခြင်းဆိုင်ရာ သတင်းထုတ်ပြန်

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

သတင်းထုတ်ပြန်ရေးအဖွဲ့

သတင်းထုတ်ပြန်ချက်(၅/၂၀၁၄)

၂၀၁၄ ခုနှစ်၊ အောက်တိုဘာလ ၁၄ ရက်  
၁၃၇၆ ခု၊ သီတင်းကျွတ်လပြည့်ကျော် ၆ ရက်

## အလုပ်သမားရေးရာအငြင်းပွားမှုဖြေရှင်းရေးဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေပြဋ္ဌာန်းခြင်းဆိုင်ရာ သတင်းထုတ်ပြန်ခြင်း

၁။ ၂၈-၃-၂၀၁၂ ရက်တွင် ၂၀၁၂ ခုနှစ်၊ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ဥပဒေအမှတ် ၅ ဖြင့် ပြဋ္ဌာန်းခဲ့သော အလုပ်သမားရေးရာအငြင်းပွားမှုဖြေရှင်းရေးဥပဒေကို လက်ရှိအခြေအနေအရပြင်ဆင်ရန် လိုအပ်သဖြင့် အလုပ်သမား၊ အလုပ်အကိုင်နှင့် လူမှုဖူလုံရေးဝန်ကြီးဌာနက ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေကြမ်းကို ရေးဆွဲ၍ လွှတ်တော်သို့ တင်သွင်းခဲ့သည်။ ပြင်ဆင်လိုသည့် ရည်ရွယ်ချက်မှာ မူလဥပဒေတွင် မပါရှိသော နေပြည်တော်အပါအဝင် ပြည်ထောင်စုနယ်မြေ၊ ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရတိုင်းနှင့် ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသတို့ကို ဖြည့်စွက်ရန်၊ လက်ရှိဖြစ်ပေါ်နေသော အလုပ်ရှင်နှင့် အလုပ်သမားအငြင်းပွားမှုပြဿနာများအရ တားမြစ်ချက်တစ်ခုထပ်မံဖြည့်စွက်ရန်၊ ချမှတ်ထားသော ပြစ်ဒဏ်များမှာ အလားတူဖြစ်မှုမျိုးကို ထပ်မံ၍ ကျူးလွန်ခြင်းမရှိရေး ဟန့်တားရာရောက်သည့်ထိရောက်မှု ရှိသော ပြစ်ဒဏ်များဖြစ်စေပြီး စည်းနှောင်အား ပိုမိုကောင်းမွန်စေရန်တို့ကြောင့် ဖြစ်သည်။

၂။ ယင်းဥပဒေကြမ်းအား ၁-၈-၂၀၁၄ ရက်တွင် ကျင်းပသော ပထမအကြိမ် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် ဒသမပုံမှန်အစည်းအဝေး ၁၂ ရက်မြောက်နေ့၌အတည်ပြုပြီး ဥပဒေအဖြစ် အတည်ပြုပြဋ္ဌာန်းနိုင်ရေးအတွက် နိုင်ငံတော်သမ္မတလက်မှတ်ရေးထိုးရန် ပေးပို့သည်။ နိုင်ငံတော်သမ္မတသည် အလုပ်သမားရေးရာအငြင်းပွားမှုဖြေရှင်းရေးဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေကြမ်းအပေါ် အချက် ၃ ချက် သဘောထားမှတ်ချက်ပြု၍ ၁၃-၈-၂၀၁၄ ရက်တွင် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယကထံသို့ ပြန်လည်ပေးပို့ခဲ့ရာ အပြည့်အစုံကို အောက်တွင်ရှိ စာပိုဒ် ၄ ၏ ဇယားစာတိုင်း ၃ တွင် ဖော်ပြထားသည်။

၃။ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်သည် နိုင်ငံတော်သမ္မတကပေးပို့ခဲ့သော သဘောထားမှတ်ချက် ၃ ချက်အပေါ် ၂၂-၉-၂၀၁၄ ရက်တွင် ကျင်းပသော ပထမအကြိမ် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် (၁၁)ကြိမ်မြောက် ပုံမှန်အစည်းအဝေး ပဉ္စမနေ့တွင် ဆွေးနွေးပြီး ၂ ချက်ကို ပြင်ဆင်ရန် သဘောတူခဲ့သည်။ ကျန် ၁ ချက်ဖြစ်သည့် ပြစ်မှုပြစ်ဒဏ်ဆိုင်ရာများအတွက် လွှတ်တော်၏ မူလဖော်ပြချက်အတိုင်း ထောင်ဒဏ်မပါသည့် ငွေဒဏ်ကိုပင် အတည်ပြု၍ နိုင်ငံတော်သမ္မတ လက်မှတ်ရေးထိုးရန် ၂၆-၉-၂၀၁၄ ရက်တွင် ပြန်လည်ပေးပို့လာသည်။

၄။ ယင်းဥပဒေကြမ်းနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်၏ မူလအတည်ပြုချက်၊ နိုင်ငံတော်သမ္မတ၏ သဘောထားမှတ်ချက်နှင့် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်၏ အပြီးသတ်အတည်ပြုချက်တို့ကို အောက်တွင် ယှဉ်တွဲဖော်ပြသည်-

စဉ်	ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်၏ မူလအတည်ပြုချက်	နိုင်ငံတော်သမ္မတ၏ သဘောထားမှတ်ချက်	ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်၏ အပြီးသတ် အတည်ပြုချက်	
၁	၂	၃	၄	
(က)	ကျပ်ငါးသိန်းအထိချမှတ်နိုင်သည်”ဆိုသည့် စကားရပ်ဖြင့် အစားထိုးရမည်။ ၈။ အလုပ်သမားရေးရာအငြင်းပွားမှုဖြေရှင်းရေးဥပဒေပုဒ်မ ၄၈ တွင်ပါရှိသော “ငွေဒဏ်အနည်းဆုံးကျပ်တစ်သိန်း ချမှတ်ရမည်” ဆိုသည့်စကားရပ်ကို “ငွေဒဏ်အနည်းဆုံးကျပ်ငါးသိန်းချမှတ်ရမည်”ဆိုသည့် စကားရပ်ဖြင့် အစားထိုးရမည်။ ၉။ အလုပ်သမားရေးရာအငြင်းပွားမှုဖြေရှင်းရေးဥပဒေပုဒ်မ ၄၈ ၏ နောက်တွင် ပုဒ်မ ၄၈-က အဖြစ် အောက်ပါအတိုင်း ဖြည့်စွက်ရမည်- “၄၈-က။ ပုဒ်မ ၃၇ ပါ လိုက်နာရန် တာဝန်ရှိသူ မည်သူမဆို ပုဒ်မ ၄၃-က ပါ တားမြစ်ချက်ကို ဖောက်ဖျက်ကျူးလွန်ကြောင်း ပြစ်မှုထင်ရှားစီရင်ခြင်းခံရလျှင် ထိုသူကို ငွေဒဏ် အနည်းဆုံးကျပ်တစ်ဆယ်သိန်း ချမှတ်ရမည်။ လျော်ကြေးပေးထိုက်သည့်အကြောင်း ပေါ်ပေါက်ပါက တရားရုံးက ချမှတ်သည့် ငွေဒဏ်မှ သင့်လျော်သောငွေကို လျော်ကြေးအဖြစ် နှစ်နာသူအား ထုတ်ပေးရမည်။”	ပြစ်ဒဏ်ချမှတ်ရန် ဖော်ပြထားပါသည်။ ခေတ်ကာလနှင့်လျော်ညီစွာ စည်းနှောင်အား ပိုမိုကောင်းမွန်ပြီး ဟန့်တားရာရောက်သည့်ထိရောက်မှု ရှိသော ပြစ်ဒဏ်များဖြစ်စေရေး အတွက် ငွေဒဏ်အပြင် ထောင်ဒဏ် ပါ ထည့်သွင်းရန် ပြန်လည်သုံးသပ်သင့်ပါသည်။ တားမြစ်ချက်များအား ဖောက်ဖျက်ကျူးလွန်သူများအတွက် ထိုသို့ ငွေဒဏ်တစ်မျိုးတည်းသာ ပြဋ္ဌာန်းပါက ဟန့်တားရာရောက်သည့် ပြစ်ဒဏ်မျိုးမဟုတ်နိုင်သဖြင့် အလုပ်ရှင်နှင့် အလုပ်သမားအကြား တာဝန်ရှိသော ဝန်ကြီးဌာနမှ ဖြေရှင်းရာတွင် မျှတမှု၊ ထိရောက်မှုတို့ရှိသော ဥပဒေ ပြဋ္ဌာန်းချက်များဖြင့် ထိန်းသိမ်းရန် လိုအပ်သောကြောင့် ဖြစ်ပါသည်။	ဥပဒေကြမ်း၏ ပုဒ်မ ၁၀ အရ ပုဒ်မ ၅၄-က အဖြစ် ဖြည့်စွက်မည့် “ပုဒ်မ ၄၂ ပါ ပြဋ္ဌာန်းချက်ကို ဖောက်ဖျက်သဖြင့် အရေးယူရမည့်ကိစ္စမှအပ ဤဥပဒေအရ အရေးယူရန်ကိစ္စများသည် ခုံသမားမိကောင်စီ၏ ကြိုတင်ခွင့်ပြုချက်ရယူရမည်။” ဟူသော ဖော်ပြချက်အား “ပုဒ်မ ၄၂ ပါ တားမြစ်ချက်မှအပ ဤဥပဒေပါ အခြားတားမြစ်ချက်တစ်ရပ်ရပ်ကို ဖောက်ဖျက်ကျူးလွန်သဖြင့် တရားရုံး ဆိုရာတွင် ခုံသမားမိကောင်စီ၏ ကြိုတင်ခွင့်ပြုချက် ရယူရမည်။”ဟု ပြင်ဆင်ဖော်ပြသင့်ပါသည်။ ဥပဒေကြောင်းအရနှင့် အသုံးအနှုန်းအရ ရှင်းလင်းစေရန်ဖြစ်ပါသည်။	နိုင်ငံတော်သမ္မတ၏ သဘောထားမှတ်ချက်နှင့် အညီ ပြင်ဆင်သည်။
(ခ)	၂။ အလုပ်သမားရေးရာအငြင်းပွားမှုဖြေရှင်းရေးဥပဒေပုဒ်မ ၁၀ နှင့် ပုဒ်မခွဲ(က)တို့ကို အောက်ပါအတိုင်း အစားထိုးရမည်- “၁၀။ တိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့၊ နေပြည်တော်အပါအဝင် ပြည်ထောင်စုနယ်မြေတစ်ခုခု၏ ကောင်စီ သို့မဟုတ် ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရတိုင်း သို့မဟုတ် ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသ ဦးစီးအဖွဲ့သည် သက်ဆိုင်ရာ တိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ်၊ နေပြည်တော်အပါအဝင် ပြည်ထောင်စုနယ်မြေတစ်ခုခု သို့မဟုတ် ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရတိုင်း သို့မဟုတ် ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသအတွင်းရှိ မြို့နယ်များတွင် အငြင်းပွားမှုညှိနှိုင်းဖျန်ဖြေရေးအဖွဲ့ကို အောက်ပါအတိုင်း ဖွဲ့စည်းရမည်- (က) သက်ဆိုင်ရာတိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့၊ နေပြည်တော်အပါအဝင် ပြည်ထောင်စုနယ်မြေတစ်ခုခု၏ကောင်စီ သို့မဟုတ် ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရတိုင်း သို့မဟုတ် ကိုယ်ပိုင်အုပ်ချုပ်ခွင့်ရဒေသ ဦးစီးအဖွဲ့က တာဝန်ပေးအပ်သူတစ်ဦး။”	ဥပဒေကြမ်း၏ ပုဒ်မ ၂ အရ မူရင်းဥပဒေပုဒ်မ ၁၀ နှင့်စပ်လျဉ်း၍ အစားထိုးပြင်ဆင်ရာတွင် “ပုဒ်မ ၁၀ နှင့် ပုဒ်မခွဲ(က)တို့ကို အောက်ပါအတိုင်း အစားထိုးရမည်-” ဟူသော စကားရပ်အား “ပုဒ်မ ၁၀ ၏ ခြေဆင်းစကားရပ် နှင့် ပုဒ်မခွဲ(က)တို့ကို အောက်ပါအတိုင်း အစားထိုးရမည်-”ဟု ပြင်ဆင်သင့်ပါသည်။ မူရင်းဥပဒေပုဒ်မ ၁၀ တွင် ပုဒ်မခွဲ (က)မှ ပုဒ်မခွဲ (စ)အထိ ပါရှိရာ ပုဒ်မ ၁၀ တွင် မူလပါရှိသော ပုဒ်မခွဲ (ခ)မှ ပုဒ်မခွဲ (စ)အထိပါ ပြဋ္ဌာန်းချက်များကို ဆက်လက်ထားရှိသည့် အဓိပ္ပာယ် သက်ရောက်မည်ဖြစ်ပြီး ဥပဒေကြောင်းအရ ရှင်းလင်းစေရန်ဖြစ်ပါသည်။	ဥပဒေအဖြစ်အတည်ပြုပြဋ္ဌာန်းနိုင်ရေး နိုင်ငံတော်သမ္မတလက်မှတ်ရေးထိုးရန် ပြန်လည်ပေးပို့လာသော ဥပဒေကြမ်းတွင် နိုင်ငံတော်သမ္မတ၏ သဘောထားမှတ်ချက် ၃ ချက်အနက် ပုဒ်မ ၆၊ ပုဒ်မ ၇၊ ပုဒ်မ ၈ နှင့် ပုဒ်မ ၉ တို့နှင့်စပ်လျဉ်းသည့်သဘောထားမှတ်ချက်ကို လက်မခံဘဲ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်က မူလအတည်ပြုသည့်အတိုင်း ဆက်လက်အတည်ပြုထားသည်။ ဥပဒေအား ကိုင်တွယ်ကျင့်သုံးရမည့် အလုပ်သမား၊ အလုပ်အကိုင်နှင့် လူမှုဖူလုံရေးဝန်ကြီးဌာန၏ အကြံပြုတင်ပြမှုအရ တားမြစ်ချက်များကို ဖောက်ဖျက်ကျူးလွန်သူများအပေါ် ငွေဒဏ်တစ်မျိုးတည်းသာ ပြစ်ဒဏ်ပြဋ္ဌာန်းပါက ဟန့်တားမှုမရှိနိုင်သဖြင့်လည်းကောင်း၊ မျှတမှုနှင့် ထိရောက်မှုမရှိနိုင်သည်ကိုလည်းကောင်း၊ သုံးသပ်ရရှိ၍ သင့်တင့်သော ထောင်ဒဏ်ထည့်သွင်းပြဋ္ဌာန်းနိုင်ရေး ပြင်ဆင်သင့်ကြောင်း သဘောထားမှတ်ချက်အဖြစ် ပေးပို့ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။	နိုင်ငံတော်သမ္မတ၏ သဘောထားမှတ်ချက်နှင့် အညီ ပြင်ဆင်သည်။
(ဂ)	၆။ အလုပ်သမားရေးရာ အငြင်းပွားမှုဖြေရှင်းရေးဥပဒေပုဒ်မ ၄၆ တွင်ပါရှိသော “ငွေဒဏ်အနည်းဆုံးကျပ်တစ်သိန်း ချမှတ်ရမည်”ဆိုသည့် စကားရပ်ကို “ငွေဒဏ် အနည်းဆုံးကျပ်ငါးသိန်း ချမှတ်ရမည်”ဆိုသည့် စကားရပ်ဖြင့် အစားထိုးရမည်။ ၇။ အလုပ်သမားရေးရာအငြင်းပွားမှုဖြေရှင်းရေးဥပဒေပုဒ်မ ၄၇ တွင်ပါရှိသော “ငွေဒဏ် ကျပ်သုံးသောင်းအထိ ချမှတ်နိုင်သည်”ဆိုသည့် စကားရပ်ကို “ငွေဒဏ်	ဥပဒေကြမ်း၏ ပုဒ်မ ၆၊ ပုဒ်မ ၇၊ ပုဒ်မ ၈နှင့်ပုဒ်မ ၉ တို့တွင် မူလဥပဒေအခန်း(၈)ပါ တားမြစ်ချက် တစ်ရပ်ရပ်ကို ဖောက်ဖျက်ကျူးလွန်သူများအား ထောင်ဒဏ်မပါသော ငွေဒဏ်များဖြင့်	ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်က အတည်ပြုထားသည့် အတိုင်းဆက်လက်ထားရှိသည်။	

(ဂ)

၅။ ဥပဒေအဖြစ်အတည်ပြုပြဋ္ဌာန်းနိုင်ရေး နိုင်ငံတော်သမ္မတလက်မှတ်ရေးထိုးရန် ပြန်လည်ပေးပို့လာသော ဥပဒေကြမ်းတွင် နိုင်ငံတော်သမ္မတ၏ သဘောထားမှတ်ချက် ၃ ချက်အနက် ပုဒ်မ ၆၊ ပုဒ်မ ၇၊ ပုဒ်မ ၈ နှင့် ပုဒ်မ ၉ တို့နှင့်စပ်လျဉ်းသည့်သဘောထားမှတ်ချက်ကို လက်မခံဘဲ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်က မူလအတည်ပြုသည့်အတိုင်း ဆက်လက်အတည်ပြုထားသည်။ ဥပဒေအား ကိုင်တွယ်ကျင့်သုံးရမည့် အလုပ်သမား၊ အလုပ်အကိုင်နှင့် လူမှုဖူလုံရေးဝန်ကြီးဌာန၏ အကြံပြုတင်ပြမှုအရ တားမြစ်ချက်များကို ဖောက်ဖျက်ကျူးလွန်သူများအပေါ် ငွေဒဏ်တစ်မျိုးတည်းသာ ပြစ်ဒဏ်ပြဋ္ဌာန်းပါက ဟန့်တားမှုမရှိနိုင်သဖြင့်လည်းကောင်း၊ မျှတမှုနှင့် ထိရောက်မှုမရှိနိုင်သည်ကိုလည်းကောင်း၊ သုံးသပ်ရရှိ၍ သင့်တင့်သော ထောင်ဒဏ်ထည့်သွင်းပြဋ္ဌာန်းနိုင်ရေး ပြင်ဆင်သင့်ကြောင်း သဘောထားမှတ်ချက်အဖြစ် ပေးပို့ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

၆။ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်က ထပ်မံဆွေးနွေးအတည်ပြုထားပြီးဖြစ်သောကြောင့် ယင်းဥပဒေအား ပြဋ္ဌာန်းပြီးနောက် ကျင့်သုံးရာတွင် အခက်အခဲရှိလာလျှင် အကောင်းဆုံးဖြစ်စေရေး လွှတ်တော်အနေဖြင့် ပြန်လည်သုံးသပ်ဆောင်ရွက်သင့်ကြောင်း သဘောထားဖော်ပြချက် နိုင်ငံတော်သမ္မတက အတည်ပြုလက်မှတ်ရေးထိုးပြီး ၃၀-၉-၂၀၁၄ ရက်တွင် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယကထံ ပြန်လည်ပေးပို့ခဲ့သည်။ ယင်းသဘောထားဖော်ပြပေးပို့သည့်စာအပြည့်အစုံအား အောက်တွင်ဖော်ပြသည်-

- “ရည်ညွှန်းချက်။ (၁) နိုင်ငံတော်သမ္မတထံသို့ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် နာယက က ၁-၈-၂၀၁၄ ရက်စွဲပါ စာအမှတ်၊ ၁/ပထ(စည်းဝေး) ၉/၂၀၁၄-၁၁၀ ဖြင့် ပေးပို့စာ
  - (၂) နိုင်ငံတော်သမ္မတက ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယကထံသို့ ၁၃-၈-၂၀၁၄ ရက်စွဲပါ စာအမှတ်၊ ၁၀၇(၄)/၈/ သမ္မတရုံးဖြင့် ပေးပို့စာ
  - (၃) နိုင်ငံတော်သမ္မတထံသို့ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် နာယက က ၂၆-၉-၂၀၁၄ ရက်စွဲပါ စာအမှတ်၊ ၁/ပထ(စည်းဝေး) ၉/၂၀၁၄-၁၂၁ဖြင့် ပေးပို့စာ
- ၁။ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်က အတည်ပြုပြီးဖြစ်သော အလုပ်သမားရေးရာအငြင်းပွားမှု ဖြေရှင်းရေးဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့် ဥပဒေကြမ်းအား နိုင်ငံတော်သမ္မတက အတည်ပြုလက်မှတ်ရေးထိုးနိုင်ရန် ရည်ညွှန်း(၁)ပါစာဖြင့် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေပုဒ်မ ၁၀၅၊ ပုဒ်မခွဲ(က)အရ ပေးပို့ခဲ့ပါသည်။





အနုပညာ

ဂျီလီအား ပြိတ်နံဘုရင်မကြီးက သူရဲကောင်းဘွဲ့အပ်နှင်းချီးမြှင့်

ဟောလိဝုဒ်ဇွဲကြယ်ပွင့် အိန်ဂျလီနာ ဂျီလီအား လိင်အကြမ်းဖက်မှုဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းများတွင် စွမ်းဆောင်မှုများ အတွက် ပြိတ်နံဘုရင်မကြီးအဲလီဇဘက်-၂ က ပြိတ်နံနိုင်ငံတွင် အမျိုးသမီးများ ကိုအပ်နှင်းသည့် သူရဲကောင်းဘွဲ့နှင့် အဆောင်အယောင်ဘွဲ့ တံဆိပ်ကို အောက်တိုဘာ ၁၀ ရက်က Buckingham နန်းတော်၌ အပ်နှင်းချီးမြှင့်ခဲ့သည်။



ပြီးခဲ့သည့် ဇွန်လက လန်ဒန်၌ ကျင်းပခဲ့ပြီး မင်းသမီး ဂျီလီကိုယ်တိုင် ပူးတွဲဥက္ကဋ္ဌအဖြစ် တာဝန်ယူဆောင်ရွက်ခဲ့သည့် ESVC ဆန်းမစ်တွင် ၎င်းအား အဆိုပါဆုအပ်နှင်းချီးမြှင့်ရန် ကြေညာထားခဲ့ပြီးဖြစ်ကြောင်းနှင့်

ထိုသို့ဂုဏ်ပြုခံရခြင်းသည် ဘဝတွင် ကြီးမားသောဆုလာဘ်တစ်ခုဖြစ်ကြောင်း အသက် (၃၉)နှစ်အရွယ် မင်းသမီး အိန်ဂျလီနာဂျီလီက ထုတ်ဖော်ပြောကြားခဲ့သည်။ အဆိုပါအခမ်းအနားသို့ မကြာခင်ကမှ လက်ထပ်ခဲ့သူ ခင်ပွန်းသည် ဘရတ်ပစ်နှင့် သားသမီးခြောက်ဦးလုံး မိသားစုစုံညီစွာဖြင့်တက်ရောက်ခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။

အချစ်ဇာတ်မြူးကားတွင် မြင်တွေ့ရမည့် ဝိလ်စမစ်



စိတ်ကူးယဉ် သိပ္ပံအက်ရှင်ဇာတ်ကားများတွင် အများဆုံးမြင်တွေ့ရလေ့ရှိသည့် မင်းသား ဝိလ်စမစ်ကို Focus အမည်ရှိ အချစ်ဟာသဇာတ်မြူးကားတွင် ဩစတြေးလျမင်းသမီးချော မာဂျေရက်ဘီနှင့်အတူ လှည့်စားတတ်သူတစ်ဦးအဖြစ် မြင်တွေ့ရမည် ဖြစ်သည်။ ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီ ၂၇ ရက်တွင် Warner Bros. ရုပ်ရှင်ထုတ်လုပ်ရေးမှ ဖြန့်ချိပြသမည့် အဆိုပါ အချစ်ဟာသဇာတ်မြူးကားကို ဒါရိုက်တာ Glen Ficarra နှင့် John Requa တို့က ပူးတွဲပုံဖော်ထားကြပြီး ဇာတ်ညွှန်းပိုင်းတွင် မင်းသားဝိလ်စမစ်နှင့် မင်းသမီးမာဂျေရက်ဘီ တို့လည်း ပူးပေါင်းပါဝင်ရေးသားထားကြကြောင်း သိရသည်။ ရွှေတမ္ဘာလုံးဆိုင်ရာ လေးဆူ အကယ်ဒမီ နှစ်ဆူနှင့် ဂရမ်မီလေးဆူပိုင်ရှင် မင်းသားဝိလ်စမစ်သည် ယင်းဇာတ်ကားတွင် လိမ်လည်လှည့်စားတတ်လွန်းသူ Nicky Spurgeon အဖြစ် အဓိကပါဝင်သရုပ်ဆောင်ထားသည်။

မျိုးစန္ဒာမောင်-စုစည်းသည်

သူ့အတွေး သူ့အရေး

အချစ်ရေးနဲ့ အိမ်ထောင်ရေး

နန်းခမ်းမိုင်(ပြင်ဦးလွင်)

တစ်သက်မှာတစ်ခါလောက်တော့ လူတိုင်းနီးပါး အချစ်ဆိုတာနဲ့ ကြုံဖူးကြမှာပါ။ အချစ်ဆိုတာ ဘာဆိုပြီး အကောင်အထည်ဖော်လို့မရပေမယ့် အစွမ်းတော့ထက် သား၊ အချစ်ကြောင့်ပျော်ရွှင်ရသလို အချစ်ကြောင့် ဝမ်းနည်းကြေကွဲရတာတွေလဲရှိပါတယ်။ ဒါပေမယ့် အချစ်က ဘဝမတုတ်ဘူးဆိုတာ တစ်ခါတစ်ခါလူတွေမေ့တတ်ကြပါတယ်။ ချစ်သူဘဝမှာတော့ အချစ်တစ်ခုနဲ့တင် အရာရာပြည့်စုံပေမယ့် အိမ်ထောင်ရေးမှာကျတော့ အချစ်တစ်ခုတည်းနဲ့ တည်ဆောက်လို့မရပါ။ အိမ်ထောင်ရေးဆိုတာ ဘဝနှစ်ခုကို တစ်ခုအဖြစ်ပေါင်းလိုက်တာပါပဲ။ မင်းသားနဲ့မင်းသမီး ပျော်ရွှင်စွာ ညားကြလေ သတည်းဆိုတာ ရုပ်ရှင်ထဲမှာသာ ပျော်ဖို့ကောင်းတာပါ။ အဲဒီညားကြလေသတည်းဆိုတာကမှ တကယ့်ဘဝကို စရမှာပါ။ ဘဝခရီးကလျောက်ရမှာအရည်ကြီးပါ။ အချစ်ဆိုတာ ဖိနှပ်ဆွဲခွပ် ကိုယ်စီးမဲ့ဖိနှပ်ကို ရွေးတတ်ဖို့တော့ လိုပါတယ်။ လမ်းခရီးမှာ ကိုယ်နဲ့အဆင်ပြေပါမလား၊ ကြာကြာစီးခံပါမလား၊ ခြေထောက်နာ၊ မနာကအစ စဉ်းစားဖို့လိုပါတယ်။ မိန်းကလေးတွေဟာ ကိုယ်ကြိုက်တာက အလွန်လှတဲ့ ဒေါက်ဖိနှပ်လေးပေးမယ့် ကိုယ်လျှောက်ရမယ့်ဘဝလမ်းခရီးက အရည်ကြီးဆိုတာ သိဖို့လိုပါတယ်။ အဲဒီ ကိုယ်အလွန်ကြိုက်တယ်ဆိုတဲ့ ဒေါက်ဖိနှပ်ဆို ကိုယ့်ဘဝအတွက် လမ်းခရီးမှာ ကြာကြာစီး လို့ရပါမလား၊ ခြေထောက်နာနေမလားကအစ ထည့်စဉ်း စားသင့်ပါတယ်။ ကိုယ်ရွေးတာသာမှားသွားခဲ့ရင် တစ်ဘဝလုံးနဲ့ဆိုင်တာမို့ ကောင်းရင်လည်း တစ်ဘဝလုံးဖြစ် သလို ဆိုးရင်လည်းတစ်ဘဝလုံး ဖြစ်သွားနိုင်ပါတယ်။ တချို့လူငယ်တွေက အချစ်ရှိရင် အရာရာပြည့်စုံပြီ ဆိုပြီး တစ်ယောက်နဲ့တစ်ယောက် သေချာမလေ့လာ

မပြင်ဆင်ဘဲ အိမ်ထောင်ရေးကို တစ်ခါတည်း ရင်ဆိုင်လိုက်ကြပါတယ်။ အရင်ကတော့ အချစ်နဲ့ပြည့်စုံပေမယ့် တကယ့်လက်တွေ့ဘဝမှာကျတော့ ငွေရေးကြေးရေးက အစ စကားပြောပြီ၊ အဆင်ပြေတယ်ပဲထားဦး၊ ချစ်သူဘဝမှာမသိခဲ့တဲ့ ကိုယ်မကြိုက်တဲ့ အကျင့်၊ သူမကြိုက်တဲ့ အကျင့်လေးတွေ သည်းခံစိတ်တွေကုန်တဲ့ အချိန်ကျ အိမ်ထောင်ကျမှအခက်အခဲဖြစ်တတ်ပါတယ်။ မပြင်မဆင်မလေ့လာဘဲနဲ့ တည်ဆောက်တဲ့ အိမ်ထောင်မျိုးက အဆင်မပြေတာ များတတ်ပါတယ်။ တကယ့်တကယ် အိမ်ထောင်လည်းကျရာ အကျင့်တွေ၊ အယူအဆတွေက အစ မတူတော့ သိပ်ပြီးအဆင်မပြေလှပါဘူး။ ကလေးတွေ မွေးတဲ့အခါ သူ့ဘက်ဆွဲ၊ ကိုယ့်ဘက်ဆွဲနဲ့ ကြားက ကလေးတွေမှာ မြေစာပင်ဖြစ်လာတဲ့အထိ ဆိုးသွားနိုင်တာမို့ မယူခင် စဉ်းစားသင့်တယ်လို့ အကြံပြုချင်ပါတယ်။ ချစ်ပြီးရင် စဉ်းစားဖို့တွေ၊ လေ့လာတာ တွေက ရာခိုင်နှုန်းတော်တော်နည်းတတ်တာမို့ မချစ်ခင် ချစ်သူအဖြစ် မရွေးချယ်ခင်ကတည်းက အစစအရာရာ လေ့လာသင့်ပါတယ်။ အိမ်ထောင်ရေးမှာ အချစ်နဲ့စဉ်းစားချင်ချိန်ဖို့က ငှက်တစ်ကောင်ပျံသန်းသလို အတောင်ခတ်တာညီဖို့ လိုပါတယ်။ ဒါကြောင့် ကိုယ့်ဘဝမှာ အိမ်ထောင်ရေး သာယာပျော်ရွှင်ချင် တယ်၊ ချစ်တဲ့သူနဲ့လည်း ဘဝတစ်သက်တာ လက်တွဲသွားချင်တယ် ဆိုရင်တော့ မချစ်ခင် မိမိနဲ့အဆင်ပြေမယ့် ချစ်သူကို ရွေးချယ်နိုင်ပါစေ၊ ချစ်တဲ့သူတိုင်းလည်း အဆင်ပြေပါစေလို့ ဆန္ဒပြုလိုက်ပါတယ်။ ။

သင့်စီးပွားရေးအောင်မြင်ဖို့ ကြေးမုံသတင်းစာတွင် ကြော်ငြာဖို့

Advertisement for 'ရွှေအသည်း' (Golden Liver) featuring a woman and text in Burmese describing health benefits and contact information.

Advertisement for 'Alibaba Amusement Centre' featuring photos of people at the center and a list of ride names and phone numbers.























# သဘာဝဘေးအန္တရာယ်လျော့ပါးရေးလုပ်ငန်းများကို မြန်မာနိုင်ငံတွင် ကဏ္ဍစုံပူးပေါင်းဆောင်ရွက်နေ

**နေပြည်တော် အောက်တိုဘာ ၁၃**  
ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော်ဒုတိယသမ္မတ ဦးဉာဏ်ထွန်းသည် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများ၊ ဒုတိယဝန်ကြီးများနှင့်အတူ ယနေ့နံနက် ၉ နာရီတွင် နေပြည်တော်ရှိ မြန်မာအပြည်ပြည်ဆိုင်ရာကွန်ပင်းရှင်းဗဟိုဌာန (MICC 2) ၌ ကျင်းပသော ၂၀၁၄ ခုနှစ် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာသဘာဝဘေးလျော့ပါးရေးနေ့အခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်သည်။



**အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ သဘာဝဘေးလျော့ပါးရေးနေ့အခမ်းအနား ကျင်းပစဉ်။** (သတင်းစဉ်)

အခမ်းအနားတွင် အမျိုးသားသဘာဝဘေး ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရေးဗဟိုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဒုတိယသမ္မတက အမှာစကားပြောကြားရာ၌ ၂၀၀၉ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာ ၂၁ ရက်တွင် ကျင်းပခဲ့သော ကုလသမဂ္ဂအထွေထွေညီလာခံ ဆုံးဖြတ်ချက် အမှတ် (၆၄/၂၀၀) အရ အောက်တိုဘာလ ၁၃ ရက်နေ့ကို အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာသဘာဝဘေးလျော့ပါးရေးနေ့ အဖြစ် သတ်မှတ်ခဲ့ပါကြောင်း။

ယခုနှစ်တွင် ကျရောက်သည့် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ သဘာဝဘေးလျော့ပါးရေးနေ့အတွက် ကုလသမဂ္ဂအပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ သဘာဝဘေးလျော့ပါးရေး မဟာဗျူဟာက သတ်မှတ်ထားသည့် ဆောင်ပုဒ်မှာ “သဘာဝဘေးဒဏ်ခံစားမှု သက်ကြီးများနှင့် လက်တွဲဖို့” ဟူ၍ ဖြစ်ပါကြောင်း။

ယနေ့ ကမ္ဘာ့နိုင်ငံများသည် ကမ္ဘာကြီးပူဇွန်လှည့်ရာသီဥတုပြောင်းလဲဖောက်ပြန်မှုတို့၏ ဆိုးကျိုးသက်ရောက်မှုများကို ရင်ဆိုင်တွေ့ကြုံခံစားနေရပါကြောင်း၊ ၂၀၁၃ ခုနှစ်အတွင်း ကမ္ဘာတစ်လွှား အဖျက်စွမ်းအားကြီးမားသည့် ဘေးအန္တရာယ်ဖြစ်ပွားမှု (၂၉၆) ကြိမ်ရှိခဲ့ပြီး လူပေါင်း ၂၁၂၅၀ ဦး အသက်ဆုံးရှုံးခဲ့ရပါကြောင်း၊ စီးပွားရေးအရ ပျက်စီးဆုံးရှုံးမှုမှာ အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၁၉၂ ဘီလီယံရှိခဲ့ပါကြောင်း။

မြန်မာနိုင်ငံတွင်လည်း ၂၀၁၃-၂၀၁၄ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွင်း ဘေးအန္တရာယ် အကြိမ် (၃၆၀) ဖြစ်ပွားခဲ့ပြီး ဘေးသင့်သူဦးရေ ၁၇၄၃၅၈ ဦး ရှိခဲ့ပါကြောင်း၊ ပျက်စီးဆုံးရှုံးမှုတန်ဖိုးကျပ်သန်း ပေါင်း ၈၅၃ ဒသမ ၃၉ သန်းရှိခဲ့ သည်ကို တွေ့ရှိရပါကြောင်း။

မိမိတို့ အာဆီယံနိုင်ငံများသည်လည်း ယခုနှစ်ပိုင်းအတွင်း၌ ရာသီဥတုပြောင်းလဲလာမှု၏ ဆိုးကျိုးသက်ရောက်မှုများဖြစ်သည့် သဘာဝဘေးအန္တရာယ်များ ဖြစ်ပွားမှုနှင့် ဘေးဒဏ်ထိခိုက်ခံစားရမှုများ ပိုမိုခံစားလာခြင်းကို အားလုံးအသိပင်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ယခုနှစ်အတွင်း အာဆီယံနိုင်ငံများသည် ပြင်းထန်သည့် သဘာဝဘေးအန္တရာယ် (၁၄) ကြိမ်ကို

ရင်ဆိုင်ကြုံတွေ့ခဲ့ကြရပြီး ဖြစ်ပါကြောင်း။

ထို့အတွက် အာဆီယံဥက္ကဋ္ဌဖြစ်သည့် နိုင်တော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်က ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဩဂုတ် ၈ ရက်တွင် ကျရောက်ခဲ့သည့် (၄၇) နှစ်မြောက် အာဆီယံနေ့အထိမ်းအမှတ်အခမ်းအနားတွင် ထိုသို့သော ဖြစ်ရပ်များကို ကာကွယ်နိုင်ရန်အတွက် အာဆီယံစာမျက်နှာ ၉ ကော်လံ ၁ သို့

**ယနေ့ မာတိကာ**

**ဒီမိုကရေစီ အလေ့အကျင့်ကောင်း**  
စာမျက်နှာ - ၂

**အနုပညာရှင်များနှင့် အနုပညာချစ်ပရိသတ်များ စုပေါင်း၍ ကန်တော့ခံသက်ကြီးပညာရှင်များ ပူဇော်ပွဲ**  
စာမျက်နှာ - ၁၁

**ဇန်နဝါရီ အပြောင်းအရွှေ့ ကာလတွင် ရှုနိုက်ဒါအား ခေါ်ယူရန် မန်ယူစောင့်ကြည့်နေ**  
စာမျက်နှာ - ၁၃

## မြန်မာအသင်း အုပ်စုနောက်ဆုံးပွဲ၌ ရှုံးနိမ့်ခဲ့သော်လည်း ကွာတားဖိုင်နယ်တက်

သတင်း-ရှိုင်းထက်ဇော်၊ စာတပ်-စိုးညွန့်

မြန်မာနိုင်ငံက အိမ်ရှင်အဖြစ်လက်ခံကျင်းပနေသည့် အာရှယူ-၁၉ ပြိုင်ပွဲအုပ်စု(က)နှင့်(ဂ)နောက်ဆုံးပွဲစဉ်များကို ယနေ့ညနေပိုင်းက သုဝဏ္ဏကွင်းနှင့် ဝဏ္ဏသိဒ္ဓိကွင်းတို့၌ ကျင်းပရာ မြန်မာအသင်းအပါအဝင် ထိုင်း၊ ဂျပန်နှင့် တရုတ်အသင်းတို့ ကွာတားဖိုင်နယ်သို့ တက်ရောက်သွားသည်။

**အီရန် - နှစ်ဂိုး**  
**မြန်မာ - ဂိုးမရှိ**

အာရှအင်အားကြီး အီရန်အသင်းနှင့် ယှဉ်ပြိုင်ကစားခဲ့ရသည့် မြန်မာအသင်းမှာ အားနည်းချက်များရှိခဲ့ပြီး ရှုံးပွဲကြုံတွေ့ခဲ့ရသည်။ အီရန်အသင်းမှာ အုပ်စုမှ ထွက်ခဲ့ရပြီဖြစ်သော်လည်း နောက်ဆုံးပွဲကို အနိုင်ရရှိရေးအတွက် အားကုန်ထုတ်ကစားခဲ့ပြီး ယခင်ပွဲများထက် ပိုမိုကောင်းမွန်သည့် ခြေစွမ်းကို ပြသကာ အိမ်ရှင်မြန်မာအသင်းကို အနိုင်ရခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

မြန်မာအသင်းမှာ ယခုပွဲရှုံးနိမ့်ခဲ့သော်လည်း တစ်ချိန်တည်း၌ ယှဉ်ပြိုင်ကစားနေသည့်ပွဲစဉ်တွင် ထိုင်းအသင်းက အနိုင်ရရှိခဲ့သောကြောင့် မြန်မာအသင်းမှာ ယီမင်ကို ကျော်ဖြတ်ကာ ကွာတားဖိုင်နယ်အဆင့်သို့ တက်ရောက်နိုင်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။

အိမ်ရှင်မြန်မာအသင်းမှာ ထိုင်းအသင်းကို ဂိုးပြတ်အနိုင်ရရှိခဲ့သည့် ပွဲထွက်လူစာရင်း၊ အခင်းအကျင်းဖြင့် အီရန်အသင်းကို ရင်ဆိုင်ခဲ့သည်။ အီရန်အသင်းမှာ



အီရန်အသင်းနှင့် မြန်မာအသင်းတို့ ယှဉ်ပြိုင်ကစားနေစဉ်။

**hager**  
A Leading Electrical Manufacturer

HAUT 11 088478 10700 11000 11 4121000010

**TERASAKI**  
Japan

ALP, MCB, MCCB, SWAPP

**socomec**  
France

Auto Transfer Switch  
Frequency Converter  
UPS  
ATX Controller

Super Power  
Electric Industry Co., Ltd.

Tel: 01 532594, 532596, 534421, 960 3273-5  
Email: superpower@superpower.com  
www.facebook.com/superpower





**လျှောက်ပေးရန် အောက်ဖော်ပြပါအချက်များကို ဖြည့်စွက်ပေးရန်** (မေ/၀၁- ၀၅/၀၅/၂၀၁၅)

(၁) Factory Manager Any Graduate Computer (Word/Excel, Power Point) တွင်အောင်မြင်ပြီး Diploma (or) Certificate in Production Management (TPM) တာဝန်ထမ်းဆောင်သူများအားလည်း ဝတ်မှုရောင်းချရေးလုပ်ငန်း အတွက် (TPM) အဖွဲ့ဝင်အဖြစ် (၁)နှစ်အထက်ရှိရမည်။ တာဝန် ၄၀-၄၅% ရာခိုင်နှုန်းဖြည့်စွက်ရမည်။	၁၇၂/၀၂၆
(၂) Asst.Factory Manager Any Graduate, Computer (Word/Excel, Power Point) တွင်အောင်မြင်ပြီး Diploma (or) Certificate in Management တာဝန်ထမ်းဆောင်သူများအားလည်း ဝတ်မှုရောင်းချရေးလုပ်ငန်း အတွက် (TPM) အဖွဲ့ဝင်အဖြစ် (၁)နှစ်အထက်ရှိရမည်။ တာဝန် ၄၅-၅၅% ရာခိုင်နှုန်းဖြည့်စွက်ရမည်။	၁၇၂/၀၂၆
(၃) Human Resource Manager Any Graduate, Human Resource Management သင်တန်းအောင်မြင်ရမည်။ HR Activities မှတ်တမ်းရှိ Plan စာ၊ စုစည်းရာတွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်သူများအားလည်း Computer (Word/Excel, Power Point) တွင်အောင်မြင်ပြီး၊ Admin Law ရှားမပါဘဲ တွင်အောင်မြင်ရမည်။ HR မှတ်တမ်းဆောင်ရာတွင် ဝန်ထမ်းစာရင်းစာရွက်များကို လိုက်နာစေရမည်။ တာဝန် ၅၅-၆၅% ရာခိုင်နှုန်းဖြည့်စွက်ရမည်။	၁၇၂/၀၂၆
(၄) Administration Manager Any Graduate, General Management သင်တန်းအောင်မြင်ရမည်။ Computer (Word/Excel, Power Point) တွင်အောင်မြင်ရမည်။ တာဝန် (၇၅%) ရာခိုင်နှုန်းဖြည့်စွက်ရမည်။ Administration မှတ်တမ်းဆောင်ရာတွင် Factory Management လုပ်ငန်းစာရွက်များကို လိုက်နာစေရမည်။ တာဝန် ၆၅-၇၅% ရာခိုင်နှုန်းဖြည့်စွက်ရမည်။	၁၇၂/၀၂၆
(၅) Lab Staff B.Sc (Chemistry) လုပ်ငန်းအတွက် အင်္ဂါ (၁)နှစ်အထက်ရှိရမည်။ တာဝန် ၇၅% ရာခိုင်နှုန်းဖြည့်စွက်ရမည်။	၁၇၂/၀၂၆
(၆) Technician (EP) Diploma (or) Certificate in Engineering သင်တန်းအောင်မြင်ရမည်။ တာဝန် ၈၀% ရာခိုင်နှုန်းဖြည့်စွက်ရမည်။	၁၇၂/၀၂၆
(၇) AGTI (EP) Diploma (or) Certificate in Management သင်တန်းအောင်မြင်ရမည်။ တာဝန် ၈၀% ရာခိုင်နှုန်းဖြည့်စွက်ရမည်။	၁၇၂/၀၂၆

**အချက်အလက်များ**

- 1. ဝတ်မှုရောင်းချရေးလုပ်ငန်း အတွက် (TPM) အဖွဲ့ဝင်အဖြစ် (၁)နှစ်အထက်ရှိရမည်။
- 2. ဝတ်မှုရောင်းချရေးလုပ်ငန်း အတွက် (TPM) အဖွဲ့ဝင်အဖြစ် (၁)နှစ်အထက်ရှိရမည်။
- 3. ဝတ်မှုရောင်းချရေးလုပ်ငန်း အတွက် (TPM) အဖွဲ့ဝင်အဖြစ် (၁)နှစ်အထက်ရှိရမည်။
- 4. ဝတ်မှုရောင်းချရေးလုပ်ငန်း အတွက် (TPM) အဖွဲ့ဝင်အဖြစ် (၁)နှစ်အထက်ရှိရမည်။
- 5. ဝတ်မှုရောင်းချရေးလုပ်ငန်း အတွက် (TPM) အဖွဲ့ဝင်အဖြစ် (၁)နှစ်အထက်ရှိရမည်။

**ရောင်းရန်ရှိသည်**

အသုံးပြုနေဆဲ ပလတ်စတစ် PET ဘူးနဲ့ထုတ်စက် (Blowing Machines) တို့ထုတ်စက်၊ အဖွဲ့ထုတ်စက် (Injection Machines-260PET, 380PET) များ ရောင်းရန်ရှိသည်။ ဆက်သွယ်ရန် ဖုန်း-၀၁-၆၀၈ ၂၉၀၊ ၆၀၈ ၂၉၀ (EXT:102) သို့ ရုံးချိန်အတွင်း ဆက်သွယ်ရန်စဉ်းပါရန်။

**ဓာတ်ခွဲ Shop**  
**ရိုင်းထည်ထုတ်စက်**  
**ဝန်ထမ်းအလိုရှိမည်**

၁။ တီဘီဟန်အရာ (ရွှေမင်္ဂလာ)  
၂။ အကြော်အရာ (ရွှေမင်္ဂလာ)  
ဖုန်း-၀၉-၄၇၂၀၇၀၂၊  
၀၉-၄၇၂၀၇၀၂  
(ရုံးချိန်အတွင်း)

**ဝန်ထမ်းအလိုရှိသည်**  
AVAILON Beauty Salon

**မိန်းမလုပ်ရန်အားလုံး**  
ဖက်စတီး/မိန်းမလုပ်ရန် အားလုံး၊ ဖုန်း-၀၉-၅၀၃၂၀၁၄

**ယာဉ်ပေါင်းဆိုင်ရန်အတွက် - ကျေးဇူးပြုပါ**

၁။ ယာဉ်ပေါင်းဆိုင်ရန်အတွက် အသုံးပြုရန်ရှိမည်။  
၂။ အောက်ဖော်ပြပါအချက်များကို ဖြည့်စွက်ရမည်။  
၃။ အချက်အလက်များကို အောက်ဖော်ပြပါအချက်များဖြင့် ဖြည့်စွက်ရမည်။

**ဆက်သွယ်ရန်အားလုံး** ဖုန်း-၀၉-၅၀၃၂၀၁၄

**မျက်နှာဆေးခြင်း**

ရွှေမင်္ဂလာ၊ ဘော်လီဘိုင်း၊ ဘော်လီဘိုင်း (Bass)၊  
ပုံစံ No: 11A-18479၊ မျက်နှာဆေးခြင်း  
ဖုန်း-၀၉-၆၆၆၈၀၈၈၊ မျက်နှာဆေးခြင်း  
ဖုန်း-၀၉-၆၆၆၈၀၈၈

**ဖွယ်ရာ**  
**ဆန်ကျင်ကြ**

အောက်ဖော်ပြပါအချက်များကို ဖြည့်စွက်ပေးရန်

၁။ ဝတ်မှုရောင်းချရေးလုပ်ငန်း အတွက် (TPM) အဖွဲ့ဝင်အဖြစ် (၁)နှစ်အထက်ရှိရမည်။

၂။ ဝတ်မှုရောင်းချရေးလုပ်ငန်း အတွက် (TPM) အဖွဲ့ဝင်အဖြစ် (၁)နှစ်အထက်ရှိရမည်။

၃။ ဝတ်မှုရောင်းချရေးလုပ်ငန်း အတွက် (TPM) အဖွဲ့ဝင်အဖြစ် (၁)နှစ်အထက်ရှိရမည်။

၄။ ဝတ်မှုရောင်းချရေးလုပ်ငန်း အတွက် (TPM) အဖွဲ့ဝင်အဖြစ် (၁)နှစ်အထက်ရှိရမည်။

၅။ ဝတ်မှုရောင်းချရေးလုပ်ငန်း အတွက် (TPM) အဖွဲ့ဝင်အဖြစ် (၁)နှစ်အထက်ရှိရမည်။

၆။ ဝတ်မှုရောင်းချရေးလုပ်ငန်း အတွက် (TPM) အဖွဲ့ဝင်အဖြစ် (၁)နှစ်အထက်ရှိရမည်။

၇။ ဝတ်မှုရောင်းချရေးလုပ်ငန်း အတွက် (TPM) အဖွဲ့ဝင်အဖြစ် (၁)နှစ်အထက်ရှိရမည်။

၈။ ဝတ်မှုရောင်းချရေးလုပ်ငန်း အတွက် (TPM) အဖွဲ့ဝင်အဖြစ် (၁)နှစ်အထက်ရှိရမည်။

၉။ ဝတ်မှုရောင်းချရေးလုပ်ငန်း အတွက် (TPM) အဖွဲ့ဝင်အဖြစ် (၁)နှစ်အထက်ရှိရမည်။

၁၀။ ဝတ်မှုရောင်းချရေးလုပ်ငန်း အတွက် (TPM) အဖွဲ့ဝင်အဖြစ် (၁)နှစ်အထက်ရှိရမည်။

၁၁။ ဝတ်မှုရောင်းချရေးလုပ်ငန်း အတွက် (TPM) အဖွဲ့ဝင်အဖြစ် (၁)နှစ်အထက်ရှိရမည်။

၁၂။ ဝတ်မှုရောင်းချရေးလုပ်ငန်း အတွက် (TPM) အဖွဲ့ဝင်အဖြစ် (၁)နှစ်အထက်ရှိရမည်။

၁၃။ ဝတ်မှုရောင်းချရေးလုပ်ငန်း အတွက် (TPM) အဖွဲ့ဝင်အဖြစ် (၁)နှစ်အထက်ရှိရမည်။

၁၄။ ဝတ်မှုရောင်းချရေးလုပ်ငန်း အတွက် (TPM) အဖွဲ့ဝင်အဖြစ် (၁)နှစ်အထက်ရှိရမည်။

၁၅။ ဝတ်မှုရောင်းချရေးလုပ်ငန်း အတွက် (TPM) အဖွဲ့ဝင်အဖြစ် (၁)နှစ်အထက်ရှိရမည်။

၁၆။ ဝတ်မှုရောင်းချရေးလုပ်ငန်း အတွက် (TPM) အဖွဲ့ဝင်အဖြစ် (၁)နှစ်အထက်ရှိရမည်။

၁၇။ ဝတ်မှုရောင်းချရေးလုပ်ငန်း အတွက် (TPM) အဖွဲ့ဝင်အဖြစ် (၁)နှစ်အထက်ရှိရမည်။

၁၈။ ဝတ်မှုရောင်းချရေးလုပ်ငန်း အတွက် (TPM) အဖွဲ့ဝင်အဖြစ် (၁)နှစ်အထက်ရှိရမည်။

၁၉။ ဝတ်မှုရောင်းချရေးလုပ်ငန်း အတွက် (TPM) အဖွဲ့ဝင်အဖြစ် (၁)နှစ်အထက်ရှိရမည်။

၂၀။ ဝတ်မှုရောင်းချရေးလုပ်ငန်း အတွက် (TPM) အဖွဲ့ဝင်အဖြစ် (၁)နှစ်အထက်ရှိရမည်။



မန္တလေးမြို့ပြဝယ်ယူမှု အလှူအတန်းများကို စတင်အားပေးပေးရန် အစိုးရက ဆုံးဖြတ်ချက်ချခဲ့သည်

အစိုးရက မန္တလေးမြို့ပြဝယ်ယူမှု အလှူအတန်းများကို စတင်အားပေးပေးရန် ဆုံးဖြတ်ချက်ချခဲ့သည်။ မန္တလေးမြို့ပြဝယ်ယူမှု အလှူအတန်းများကို စတင်အားပေးပေးရန် အစိုးရက ဆုံးဖြတ်ချက်ချခဲ့သည်။ မန္တလေးမြို့ပြဝယ်ယူမှု အလှူအတန်းများကို စတင်အားပေးပေးရန် အစိုးရက ဆုံးဖြတ်ချက်ချခဲ့သည်။

Advertisement for 'ကျွန်းပေါ်မြို့ အကျိုးပေးအဖွဲ့' (Kyung-poi Myi Aik-yei-say-aw Hui). It lists various services and contact information for the organization.

Advertisement for 'ဥပဒေအရာရှိ(အငြိမ်းစား)များအား ဖိတ်မန္တကပြုပါသည်' (Lawyers (Retired) Invitation). It invites retired lawyers to a meeting.

Advertisement for 'ဗဟိုမြို့နယ်အသင်း(ရန်ကင်း)' (Central Township Association (Yangon)). It provides information about the association's activities and membership.

Advertisement for 'ရန်ကင်းစီးပွားရေးတက္ကသိုလ် DMAသင်တန်း နှစ်(၆၀)ပြည့် အထိမ်းအမှတ်ပွဲ ကျင်းပနိုင်ရန် နှိုးဆော်ခြင်း' (Yangon Business School DMA Course 60th Anniversary Commemorative Event). It promotes a commemorative event for the school's 60th anniversary.

Advertisement for 'ထွက်စာတု၊ ရုပ်စုံ၊ ရှိစေပြန်' (Photocopy, Photo, etc.). It lists services and contact numbers for a business.

Advertisement for 'ပြည်ထောင်စုအဖွဲ့' (Union Group). It features a phone number and other contact details.

Advertisement for 'ပြန်ချီရေး' (Writing/Printing). It lists various services and contact information.

Large advertisement for 'GLOBAL EDUCATION EXHIBITION 2014'. It lists various educational fields like Health & Medicine, Law Science & Pharmacy, etc., and provides dates and locations for the exhibition in Yangon and Mandalay.

Advertisement for 'ဂုဏ်မြင့်သူ ဆံပင်သန့်၊ ဆံပင်ပေါက်ဆေး' (Guan-ming-tung-tu Shampoo, Hair Growth Cream). It features an image of a person and lists benefits of the products.

**စစ်တက္ကသိုလ်ပိုလ်လောင်းသင်တန်းအမှတ်စဉ်(၁၄/၁၅/၁၆/၁၇/၁၈/၁၉)၏ အာစရိယပူဇော်ပွဲဖိတ်ကြားလွှာ**

၁၉၆၈ခုနှစ်မှ ၁၉၇၇ခုနှစ်အတွင်း စစ်တက္ကသိုလ်၌ တာဝန်ထမ်းဆောင်ခဲ့ကြသော ဆရာကြီး၊ ဆရာမကြီး များအား စစ်တက္ကသိုလ်ပိုလ်လောင်းသင်တန်းအမှတ်စဉ်(၁၄/၁၅/၁၆/၁၇/၁၈/၁၉)တို့မှ ကျောင်းဆင်း အရာရှိများက ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့နယ်၊ ဦးဝိစာရလမ်း၊ **တပ်မတော်ခန်းမ**၌ ၂၀၁၄ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလ ၂၀ရက် (စနေနေ့) နံနက် ၉နာရီတွင် ကန်တော့မည်ဖြစ်ပါသဖြင့် ရပ်ဝေးရပ်နီးမှလာရောက်မည့် ဆရာကြီး၊ ဆရာမကြီး များအနေဖြင့် အောက်ပါကြိုဆိုညွှန်ခံရေးဆပ်ကော်မတီသို့ ကြိုတင်ဆက်သွယ်ပေးပါရန် ပန်ကြားအပ်ပါသည်။

**ငွေထွန်း(၀၉-၅၅၀၀၃၀၂)၊ အေးသော်(၀၉-၄၃၀၇၉၅၉၆)  
သန်းမြင့်(၀၉-၅၁၄၈၁၂၂)၊ အောင်ဖြိုး(၀၉-၅၁၃၅၃၁၈)  
သယ်ယူပို့ဆောင်ရေးနှင့် ကြိုဆိုနေရာချထားရေးဆပ်ကော်မတီ**

**မိုးလင်း**  
အိတ်အိတ်  
အိတ်အိတ်

**ယမင်းသူ**  
ပျော်ပျော်  
ပျော်ပျော်

**တာဝန်**  
တာဝန်  
တာဝန်

**အောင်မြင်**  
အောင်မြင်  
အောင်မြင်

**နှစ်ဦးသဘောတူ လက်ထပ်ပြီးစီးခြင်း**

ရှမ်းပြည်နယ်မြောက်ပိုင်း၊ သီပေါမြို့၊ အနောက်ရပ်၊ အောင်သပြေလမ်းနေ ဦးခင်မောင်မြင့်-ဒေါ်နန်းအေးအေးတို့၏သား **ဗိုလ်ကြီးအောင်ကိုကိုမြင့် [B.C.Sc(DSA), ME(Tech)]** စစ်တက္ကသိုလ် [၁၃/သပန(နိုင်)၀၄၅၀၇၇]နှင့် မကွေးတိုင်းဒေသကြီး၊ အောင်လံမြို့၊ တော်ဝင်ဆေးကုခန်း၊ (၁၃၀)လမ်း၊ တရော်ကုန်းရပ်ကွက်နေ ဒေါက်တာ ကြည်ဝင်း-ဒေါက်တာကြူကြူရွှေတို့၏ သမီး **မအေးစန္ဒာအောင် [B.A (English) Senior Assistant YOMA Bank][၈/မထန(နိုင်)၀၉၇၉၉၇]**တို့သည် ၉-၁၀-၂၀၁၄ရက်တွင် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး တရားလွှတ်တော်တရားသူကြီး ဒေါ်လှလှရီ၏ရှေ့မှောက်တွင် နှစ်ဦးသဘောတူ လက်ထပ်ပြီးစီးပါကြောင်း။

**ဗိုလ်ကြီးအောင်ကိုကိုမြင့်-မအေးစန္ဒာအောင်**

**သားအမြွှာအတွက်**

**(၈)နှစ်ပြည့်မွေးနေ့မင်္ဂလာဆုတောင်းလွှာ P-2(C)(Pride ISM Primary School)**

ပါးပါး ဦးတင်ဝင်း-မားမား ဒေါ်ကျင်တီတို့၏ ရင်နှစ်သည်းချာသားလှရတနာသားကြီး **မောင်တင်မိုးဦး**နှင့် သားငယ် **မောင်တင်မိုးအောင်**တို့၏ ၁၄-၁၀-၂၀၁၄ရက်တွင် ကျရောက်သော (၈)နှစ်ပြည့်မွေးနေ့မင်္ဂလာရက်မြတ်မှ နောင်နှစ်ပေါင်းများစွာတိုင် စိတ်၏ချမ်းသာခြင်း၊ ကိုယ်၏ ကျန်းမာခြင်းနှင့် ပြီးပြည့်စုံပြီး ဘေးရန်ကင်းကွာ ထူးချွန်ထက်မြက် ပညာတတ်သော သားအမြွှာလေး ဖြစ်ပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်းတောင်းပေးအပ်ပါသည်။

**ပါးပါး-ဦးတင်ဝင်း  
မားမား-ဒေါ်ကျင်တီ**

**ညီထွေးလေး-မောင်စွမ်းထက်ကျော်  
(ကောင်းကြိုက်အကြော်စုံ၊ ကိုကို-ညီညီနှမ်းကွင်း၊ မုန့်ဩဇာလုပ်ငန်း)**

**NELC** National English Language Centre  
Age Over 16: INTRO, LEVEL-1, LEVEL-2, LEVEL-3, GRAMMAR(BASIC), LISTENING/SPEAKING - 1, IELTS(FOUNDATION & PREPARATION)  
Age 5-15: Young Learners Regular Class  
Pre School (FOR-TEK)  
Opening OCTOBER  
Hyerzige - 01 2516681, 224311, 223480. So Aung Kyee - 01 234616, 234617. Aung The Pyee - 01 301947, 01 8612639. Yaskin - 01 8550727, 8550728

**TRADINGYUN** promotion **NELC** National English Language Centre  
Age Over 16: INTRO, LEVEL-1, LEVEL-2, LEVEL-3, GRAMMAR(BASIC), LISTENING/SPEAKING - 1, IELTS(FOUNDATION & PREPARATION)  
10% OFF FOR OCTOBER ENROLLMENT ONLY  
Hyerzige - 01 2516681, 224311, 223480. So Aung Kyee - 01 234616, 234617. Aung The Pyee - 01 301947, 01 8612639. Yaskin - 01 8550727, 8550728

**MCC Training Institute**  
**DOUBLE DIPLOMA AND DEGREE (TWO IN ONE PROGRAM)**  
ကျွန်ုပ်တို့၏ အင်္ဂလိပ်စာ (ဒီဂရီ) နှင့် ဝန်ထုပ်ကွပ်ကွပ် (ဒီဂရီ) ၏ ပြိုင်စဉ်ပေးခြင်း ကျွန်ုပ်တို့၏ အင်္ဂလိပ်စာ ပညာရေးကို ပြည့်စုံစေရန်  
**B.Sc (Hons) Business IT**  
University of Greenwich (UK)  
Level 1 Diploma in Computing (MCC) + BTEC Level 1 Applied National Diploma (IT/ITD)  
Level 2 Diploma in Computing (MCC) + BTEC Level 2 Applied National Diploma (IT/ITD)  
(ACADEMIC) + (VOCATIONAL SKILL)  
ကျွန်ုပ်တို့၏ IT Professional ဝန်ထုပ်ကွပ်ကွပ် (ဒီဂရီ) နှင့် ဝန်ထုပ်ကွပ်ကွပ် (ဒီဂရီ) ၏ ပြိုင်စဉ်ပေးခြင်း  
**Hot Line - 246634, 2304156 | October Intake စာရင်းသွင်းစာရင်း နှစ်ပိတ်**

**မြေထွက်ဝယ်လိုသည်**  
ဒုတိယ  
အရှေ့ပိုင်း တောင်ပိုင်း  
မိန်းမား  
09 255781353  
09 250644566  
09 254046497

**ကုသိုလ်ရေးဆရာ**  
ကုသိုလ်ရေးဆရာ  
ကုသိုလ်ရေးဆရာ

**သစ်တောနဲ့သစ်ပင် ချစ်ခင်တဲ့လူမျိုး သစ်ပင်ကိုနှစ်စဉ်စိုက် ရွှေတိုက်ကိုစိုး**

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါလျှောက်လွှာခေါ်ယူခြင်း

၁။ ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ပုံနှိပ်ရေးနှင့်စာအုပ်ထုတ်ဝေရေးလုပ်ငန်း၊ အထက်မြန်မာပြည်အစိုးရပုံနှိပ်စက်ရုံ(မန္တလေး)နှင့် နေပြည်တော် ပုံနှိပ်စက်ရုံ(ဇေယျာသီရိ)တို့မှ ထွက်ရှိသောဘေးထွက်ပစ္စည်းများကို အိတ်ဖွင့်တင်ဒါစနစ်ဖြင့် ရောင်းချပါမည်။

၂။ တင်ဒါပုံစံလျှောက်လွှာနှင့် စည်းကမ်းချက်များကို ၁၀-၁၀-၂၀၁၄ ရက်မှ ၂၀-၁၀-၂၀၁၄ရက်ထိ နေ့စဉ် (ဉ္စောနာရီမှ ၁၆:၀၀နာရီ)အတွင်း ဝယ်ယူနိုင်ပြီး တင်ဒါပိတ်မည့်ရက်နှင့်အချိန်မှာ ၂၀-၁၀-၂၀၁၄ရက် (၁၆:၀၀)နာရီဖြစ်ပါသည်။

၃။ အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက ဖုန်း-၀၁-၂၅၁၉၀၈၊ ၀၆၇-၄၁၂၂၀၈၊ ၀၂၆၂၉၃၁သို့ရုံးချိန်အတွင်း ဆက်သွယ်စုံစမ်းမေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူစစ်ရောင်းချရေးအဖွဲ့

ပုံနှိပ်ရေးနှင့်စာအုပ်ထုတ်ဝေရေးလုပ်ငန်း

အမှတ်-၂၂၊ သိမ်ဖြူလမ်း၊ ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့

စက်မှုဝန်ကြီးဌာန

ရော်ဘာခြံများအိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးရှိ ကလိန်အောင်ရော်ဘာခြံ(ရေဖြူမြို့နယ်) ရစ်-ဝဲရစ်ရော်ဘာခြံ(သရက်ချောင်းမြို့နယ်) ပဝတ်ကုန်းရော်ဘာခြံ(ပုလောမြို့နယ်)တို့ကို ပုဂ္ဂလိကလုပ်ငန်းရှင်များနှင့် အကျိုးတူဆောင်ရွက်နိုင်ရန်အတွက် တင်ဒါများတင်သွင်းနိုင်ရန် ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။

- တင်ဒါပုံစံစာတင်ရောင်းချမည့်ရက် - ၁၃-၁၀-၂၀၁၄(နံနက် ၉:၀၀)
- တင်ဒါပိတ်ရက် - ၂၉-၁၀-၂၀၁၄ရက်၊ ၁၂:၀၀နာရီ
- တင်ဒါဖွင့်ရက် - ၂၉-၁၀-၂၀၁၄ရက်၊ ၁၂:၀၀နာရီ
- စုံစမ်းရန် - အမှတ်(၂၇)စက်မှုကုန်ကြမ်းဌာန၊ (ကျိတ်ထို) ရန်ကုန်-မော်လမြိုင်ကားလမ်း၊ မိုင်တိုင်(၁၁၁)

ဖုန်း - ၀၉-၈၆၄၀၈၉၉၊ ၀၉-၈၇၀၃၁၉၆

**KO NYAN Travel Services**

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၂။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၃။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၄။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၅။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၆။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၇။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၈။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၉။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁၀။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

No	Item Name	Quantity	Unit	Lot	City
၁	ရေပြန်	၁၀၀	တင်	၁	မန္တလေး
၂	ရေပြန်	၁၀၀	တင်	၂	မန္တလေး
၃	ရေပြန်	၁၀၀	တင်	၃	မန္တလေး
၄	ရေပြန်	၁၀၀	တင်	၄	မန္တလေး
၅	ရေပြန်	၁၀၀	တင်	၅	မန္တလေး
၆	ရေပြန်	၁၀၀	တင်	၆	မန္တလေး
၇	ရေပြန်	၁၀၀	တင်	၇	မန္တလေး
၈	ရေပြန်	၁၀၀	တင်	၈	မန္တလေး
၉	ရေပြန်	၁၀၀	တင်	၉	မန္တလေး
၁၀	ရေပြန်	၁၀၀	တင်	၁၀	မန္တလေး

၂။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၃။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၄။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၅။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၆။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၇။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၈။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၉။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁၀။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန

မြန်မာ့လျှပ်စစ်ဓာတ်အားလုပ်ငန်း

(အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း)

လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန၊ မြန်မာ့လျှပ်စစ်ဓာတ်အားလုပ်ငန်း၏ အောက်ဖော်ပြပါ ဓာတ်အားလိုင်း (၆)ခုတွင် OPGW အစားထိုးလဲလှယ်တပ်ဆင်ခြင်းလုပ်ငန်း ဆောင်ရွက်ခြင်းအား မြန်မာ့လျှပ်စစ်ဓာတ်အားလုပ်ငန်းအဖွဲ့မှ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်းအား အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

- (၁) ၂၃၀ကေဗီ ဘဲလင်း-အုန်းတောလိုင်း (53.36km)
  - (၂) ၂၃၀ကေဗီ အုန်းတော-ညောင်ပင်ကြီးလိုင်း (87.38km)
  - (၃) ၁၃၂ကေဗီ ညောင်ပင်ကြီး-ကျွန်းချောင်းလိုင်း (146.19km)
  - (၄) ၁၃၂ကေဗီ ကျွန်းချောင်း-ချောက်လိုင်း (39.06km)
  - (၅) ၁၃၂ကေဗီ ချောက်-မကွေးလိုင်း (106.522 km)
  - (၆) ၁၃၂ကေဗီ မကွေး-တောင်တွင်းကြီးလိုင်း (66.568km)
- တင်ဒါပုံစံစာတင်ရောင်းချမည့်ရက် - ၁၃-၁၀-၂၀၁၄ရက်  
 တင်ဒါပိတ်မည့်ရက် - ၂၇-၁၀-၂၀၁၄ရက်  
 တင်ဒါပိတ်မည့်အချိန် - ၁၄:၀၀နာရီ  
 တင်ဒါပုံစံနှင့် အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို အောက်ပါလိပ်စာတွင် လာရောက်စုံစမ်း ဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။

လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန  
တင်ဒါကြမ်းကြပ်ရေးအဖွဲ့  
မြန်မာ့လျှပ်စစ်ဓာတ်အားလုပ်ငန်း၊ ပစ္စည်းစီမံရေးဌာန  
ရုံးအမှတ် (၂၇)၊ နေပြည်တော်၊  
ဖုန်း-၀၆၇-၄၁၀၂၂

TEC Machinery Company

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၂။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၃။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၄။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၅။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၆။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၇။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၈။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၉။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁၀။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန၊ မြန်မာ့လျှပ်စစ်ဓာတ်အားလုပ်ငန်း

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

No	Item Name	Quantity	Unit	Lot	City
၁	ရေပြန်	၁၀၀	တင်	၁	မန္တလေး
၂	ရေပြန်	၁၀၀	တင်	၂	မန္တလေး
၃	ရေပြန်	၁၀၀	တင်	၃	မန္တလေး
၄	ရေပြန်	၁၀၀	တင်	၄	မန္တလေး
၅	ရေပြန်	၁၀၀	တင်	၅	မန္တလေး
၆	ရေပြန်	၁၀၀	တင်	၆	မန္တလေး
၇	ရေပြန်	၁၀၀	တင်	၇	မန္တလေး
၈	ရေပြန်	၁၀၀	တင်	၈	မန္တလေး
၉	ရေပြန်	၁၀၀	တင်	၉	မန္တလေး
၁၀	ရေပြန်	၁၀၀	တင်	၁၀	မန္တလေး

၂။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၃။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၄။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၅။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၆။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၇။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၈။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၉။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁၀။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန၊ မြန်မာ့လျှပ်စစ်ဓာတ်အားလုပ်ငန်း

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

No	Item Name	Quantity	Unit	Lot	City
၁	ရေပြန်	၁၀၀	တင်	၁	မန္တလေး
၂	ရေပြန်	၁၀၀	တင်	၂	မန္တလေး
၃	ရေပြန်	၁၀၀	တင်	၃	မန္တလေး
၄	ရေပြန်	၁၀၀	တင်	၄	မန္တလေး
၅	ရေပြန်	၁၀၀	တင်	၅	မန္တလေး
၆	ရေပြန်	၁၀၀	တင်	၆	မန္တလေး
၇	ရေပြန်	၁၀၀	တင်	၇	မန္တလေး
၈	ရေပြန်	၁၀၀	တင်	၈	မန္တလေး
၉	ရေပြန်	၁၀၀	တင်	၉	မန္တလေး
၁၀	ရေပြန်	၁၀၀	တင်	၁၀	မန္တလေး

ကုမ္ပဏီအဖွဲ့အစည်းများအတွက် အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၂။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၃။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၄။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၅။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၆။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၇။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၈။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၉။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁၀။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၂။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၃။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၄။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၅။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၆။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၇။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၈။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၉။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁၀။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

**SAYA-TONY**

IELTS/TOEFL

GMAT, BBA, MBA, EMBA

အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၂။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၃။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၄။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၅။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၆။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၇။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၈။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၉။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁၀။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

ကမ္ဘာ့အရိုးပါးရောဂါနေ့ ၂၀၁၄

(World Osteoporosis Day 2014)

အထိမ်းအမှတ်အခမ်းအနားကို အရိုးပါးရောဂါအကြောင်း သိကောင်းစရာများ ဟောပြောခြင်း၊ အရိုးသိပ်သည်းဆစစ်ဆေးပေးခြင်း၊ ကျန်းမာရေးအသိပညာပေးလှုပ်ရှားမှုများဖြင့် ကျင်းပမည် ဖြစ်ပါ၍ စိတ်ဝင်စားသူမည်သူမဆို တက်ရောက်နိုင်ရန် အောက်ပါအစီအစဉ်အတိုင်း အသိပေး ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

နေ့ရက် ။ ။ ၁၈-၁၀-၂၀၁၄(စနေနေ့)

အချိန် ။ ။ နံနက် ၈ နာရီ

နေရာ ။ ။ မြန်မာနိုင်ငံဆရာဝန်အသင်း၊ သိမ်ဖြူလမ်း၊ ရန်ကုန်မြို့

မြန်မာနိုင်ငံဆရာဝန်အသင်း  
အရိုးပါးရောဂါကာကွယ်ထိန်းသိမ်းရေးအဖွဲ့

ရွှေပရိသေ့သွေးလျှင်ဒါန်းပွဲ

ရွှေပရိသေ့တောရဆရာတော် အရှင်ဆန္ဒာဓိကနှင့် တပည့်ဒါယကာ၊ ဒါယိကာမများ၏ (၂၉)ကြိမ်မြောက် ဒါနဥပပါရမီ စုပေါင်းသွေးလျှင်ဒါန်းပွဲကို အောက်တိုဘာလ ၁၉ ရက်(တနင်္ဂနွေနေ့)တွင် ရန်ကုန်ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး အမျိုးသားသွေးဌာန၌ နံနက် ၈နာရီမှ မွန်းလွဲ ၂နာရီအထိ ကျင်းပပြုလုပ် မည်ဖြစ်ရာ မည်သူမဆို ဆရာတော်နှင့်အတူ လာရောက်လှူဒါန်းနိုင်ပါ သည်။

သွေးလျှင်ဒါန်းသူများ အဆင်ပြေစေရန် ၁၃-၁၀-၂၀၁၄ရက်မှ စတင်၍ ဖုန်း-၀၁-၃၇၂၇၂၇ သို့ ကြိုတင်စာရင်းပေးသွင်းနိုင်ပါသည်။

တေ(၁၉)ညီအစ်ကိုသူငယ်ချင်းများနှင့် မိသားစုဝင်များသို့ ဖိတ်ကြားလွှာ

အလုပ်သင်ဗိုလ်၊ ဗိုလ်လောင်းသင်တန်းအမှတ်စဉ်(၁၉)၏ (၂၂)ကြိမ်မြောက် နှစ်ပတ် လည်နေ့အထိမ်းအမှတ်အခမ်းအနားကို အောက်ပါအစီအစဉ်အတိုင်း ကျင်းပပြုလုပ်သွား မည်ဖြစ်ပါသဖြင့် ညီအစ်ကိုသူငယ်ချင်းများနှင့် မိသားစုဝင်များ တက်ရောက်နိုင်ပါရန် ခင်မင်ရင်းနှီးစွာ ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။

(တ)အစီအစဉ်(၁) သံဃာတော်များကို ဆွမ်းဆက်ကပ်လှူဒါန်းခြင်းနှင့် သင်တန်းနည်းပြဆရာများ ကို တန်ဆော့ခြင်း၊ ၂၅-၁၀-၁၄ရက်(စနေနေ့) နံနက် ၉:၀၀နာရီ၊ ဆုထူးပန် ပရိယတ္တိစာသင်တိုက်၊ ဖိစိန်လမ်း၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။

(၂)ပညာရည်ချွန်ဆုချီးမြှင့်ခြင်းနှင့်မိသားစုဝင်ဆုညစားပွဲ ၂၅-၁၀-၂၀၁၄ရက် (စနေနေ့) ညနေ ၆:၀၀နာရီ My Garden Restaurant၊ အလုံလမ်း၊ ပြည်သူ့ ဥယျာဉ်ဝင်း ( Summit Parkview Hotel ရှေ့) ဒဂုံမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။

(၂၀၁၃-၂၀၁၄ပညာသင်နှစ်တွင် တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းအောင်မြင်သည့် သား/သမီးများအား ဆုချီးမြှင့်နိုင်ရေးအတွက် တက်ရောက်နိုင်ခြင်း ရှိ/မရှိ ကြိုတင်ဆက်သွယ်ပေးပါရန်) လူမှုရေးအဖွဲ့

ဟန်သိန်း (၀၉၂၅၄၀၇၀၀၂)၊ မိုးအောင်(၀၉၄၄၀၇၃၆၅၁)၊ မင်းဦးကြိုင်(၀၉၅၀၇၃၀၄၄)၊ ဇော်မိုးအောင်(၀၉၄၅၀၇၃၆၅၄)

Mandalay Law Academy
အောင်မြင်ရေး၊ ခြုံငုံခြုံငုံ၊ မိကျားရေး
လူပီလူသီးသင်တန်း
သဘာဝတိုဘာလ(၂၀)ရက်နေ့ နှင့်ပညာ
အဖွဲ့ဝင်များ
ဖုန်း- ၀၁-၃၇၇၇၁၀ / ၀၁-၇၀၈၀၄၇

ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာချက်
ရန်ကုန်မြို့၊ ကြည်မြင်တိုင်မြို့နယ်၊ ဈေးကြီးအရှေ့ရပ်ကွက်၊ ရတနာပုံလမ်း၊ အမှတ် (၇၈)၊ အခန်းအမှတ်(၄-၁) တတိယထပ်၊ မြေရင်းခန်း ပေ(၁၂၁x၅၀)အကျယ်အဝန်းရှိ တိုက်ခန်းနှင့် အကွဲခွဲအားခွင့်အရပ်ရပ်ကို လက်ဝယ်ထားရှိပိုင်ဆိုင်သည့် ဒေါ် ဇော်မိုးအောင်/ အခန်း(နိုင်)၂၂၈၂၂၇/ ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူက အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေပေးချေထားပြီးဖြစ်ရာ ဤအရောင်း အဝယ်ကိစ္စကန်ကွက်လိုပါက ယနေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ပိုင်ဆိုင်မှုအထောက်အထားခိုင်လုံစွာဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ ကိုယ်တိုင်လာရောက်ကန်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်း အဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီပြီးဆုံးအောင် ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေး ကြေညာအပ်ပါသည်။

ရေဆင်းစိုက်ပျိုးရေးတက္ကသိုလ် ၁၉၈၅-၉၃ ကျောင်းသား/သူများ၏ နှစ်(၃၀) ပုလဲရတု အာစရိယပူဇော်ပွဲနီးဆော်လွှာ

ရေဆင်းစိုက်ပျိုးရေးတက္ကသိုလ်သို့ ၁၉၈၅ခုနှစ်တွင် ကျောင်းဝင်ခဲ့သော်လည်း တွဲအတူ မရခဲ့သော သူငယ်ချင်းများနှင့် ကျောင်းဝင်နှစ်မတူခဲ့သော်လည်း ၁၉၉၃ခုနှစ်တွင် တွဲအတူ ရရှိခဲ့ကြသော သူငယ်ချင်းများ၏ နှစ်(၃၀)ပြည့် ပုလဲရတု ပြန်လည်တွေ့ဆုံပွဲနှင့် အာစရိယပူဇော်ပွဲကို ၂၀၁၄ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလ ၂၇ရက် ညနေ ၆:၀၀နာရီတွင် ပတ္တမြားရတုခန်းမ၌ ကျင်းပပြုလုပ် မည်ဖြစ်ပါ၍ မပျက်မကွက်တက်ရောက်ကြပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။ အလှူငွေထည့်ဝင်ရန် နေပြည်တော်၊ ကမ္ဘောဇာဏ်စာရင်းအမှတ်-၀၄၄၁၂၀၀၀၃၄၅၆(မျိုးစေ့+မျိုးထိုက်ကြွယ်) သို့လည်းကောင်း၊ အောက်ဖော်ပြပါ သူငယ်ချင်းများနှင့် ဆက်သွယ်၍လည်းကောင်း ပါဝင် ကူညီကြပါရန် နှိုးဆော်အပ်ပါသည်။

တည်းခိုရန်နေရာနှင့် ကြိုပွဲကာစီစဉ်ထားပါသဖြင့် ချစ်သူငယ်ချင်းများ ပြန်လည်ဆုံတွေ့နိုင် ရန် ဆက်ဆက်လာခဲ့ပါ။

ရွှေမာသန်း ၀၉၄၄၅၇၃၇၇၆၊ ဇော်လင်း ၀၉၅၀၂၈၃၀၊ အောင်ချိုတိုး ၀၉၅၇၀၇၃၄၊ မျိုးထိုက်ကြွယ် ၀၉၈၆၂၃၁၂၊ မဝေဝေကြည် ၀၉၉၀၀၀၁၆၅၇၊ ခင်ဥဒ္ဒာ ၀၉၅၂၁၅၇၃၄၊ သူရအောင် ၀၉၄၂၁၅၇၆၂

Virgin Land မှ အစားအသောက် နှစ်ပတ်လည်
တိုက်ခန်း (၂၀/၂၅) ၆၆၀၀၀/-
အမှတ်အသား (၂၀/၂၅) ၆၆၀၀၀/-
အမှတ်အသား (၂၀/၂၅) ၇၀၀၀၀/-
အမှတ်အသား (၂၀/၂၅) ၇၅၀၀၀/-
Ph : 01-3610202, 09-3307644, 09-3131791

အောင်မြင်မှုအတွက် အားပေးပါ
အောင်မြင်မှုအတွက် အားပေးပါ
အောင်မြင်မှုအတွက် အားပေးပါ

တစ်ဦးတည်း ထားဝယ်ခရိုင်၊ လောင်းလုံမြို့နယ်၊ သဘောဆိုင်ကော့ရွာနေ သဘောဆိုင် အထက(ခွဲ)ဒသမတန်းမှ မယုယုမြတ်ထွေး၏ဖခင် ဦးနေဝင်းနှင့် ဦးဝင်းတင် ဖြစ်ကြောင်း [၆/ ရမန(နိုင်)၀၂၀၃၉၄]မှာ တစ်ဦးတည်းဖြစ်ပါသည်။

ကန်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ ယိုင်သာယာမြို့နယ်၊ ရွှေလင်ပန်း(၂)ရပ်ကွက်တွင် တည်ရှိသည့်မြေကွက် အမှတ်(၈၆၀) မြေကွက်အကျယ်အဝန်း ပေ(၄၀x၆၀) မြေဧရိယာအကျယ်အဝန်းအရပ်ရပ် တို့အား မြေပိုင်ဆိုင်မှုမရှိမီအထိမှ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေများက ဝယ်ယူရန်စရန်ငွေပေးချေထားပြီး ဖြစ်သောကြောင့် ကန်ကွက် လိုပါက ခိုင်လုံ သောတရားဝင် ပိုင်ဆိုင်မှု အထောက်အထား မှုရင်းစာရွက်စာတမ်းများနှင့်တကွ ဤကြော်ငြာပါသည်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက်ကန်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန်ကွက်ခြင်းမရှိပါက ဥပဒေနှင့်အညီ အရောင်းအဝယ်ကို ပြီးမြောက်အောင်ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြော်ငြာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ပေးကြားချက်အရ ဒေါ်သူသူမင်း(LL.B, DB.L) အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၃၈၃၄၄) တိုက်(၈၀) အခန်း(၂၀၃)၊ ကျန်စစ်သားအိမ်ရာ၊ ယိုင်သာယာမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၇၃၂၄၉၂၀၀

မျိုးစေ့မြို့နယ်၊ ယိုင်သာယာမြို့နယ်၊ ကျောက်သားရေဆောင်း သဘောဆိုင်ကန်၊ မတော်ကြီး၊ ကြည်ဆောင်ကန်၊ သယံဇာတကန်၊ အလှူပွဲများ စီစဉ်ပေးပါသည်။



မျိုးစေ့မြို့နယ်၊ ယိုင်သာယာမြို့နယ်၊ ကျောက်သားရေဆောင်း သဘောဆိုင်ကန်၊ မတော်ကြီး၊ ကြည်ဆောင်ကန်၊ သယံဇာတကန်၊ အလှူပွဲများ စီစဉ်ပေးပါသည်။

အထူးအလှူပွဲများ
အထူးအလှူပွဲများ
အထူးအလှူပွဲများ

အငြိမ်းစား ထောင်အရာရှိတစ်ဦး
ကျွန်တော်က ထောင်ပိုင် သူတို့က အကူငှာသာ
Union Publishing House

ဖခင်အမည်မှန်
ပြင်ဦးလွင်မြို့၊ စာပန်းအိမ် ကိုယ်ပိုင် အထက်တန်းကျောင်း၊ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းမှ မမေသူထွန်း၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးမောင် ထွန်း(ခ)ဦးတင်ထွန်း [၁၃/မဟန(နိုင်) ၀၀၇၂၅၃] ဖြစ်ပါကြောင်း။

ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း
အထက်တန်းကျောင်း၊ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းမှ မမေသူထွန်း၏ ဖခင်အမည်မှန်မှာ ဦးမောင် ထွန်း(ခ)ဦးတင်ထွန်း [၁၃/မဟန(နိုင်) ၀၀၇၂၅၃] ဖြစ်ပါကြောင်း။

MCPA မြန်မာနိုင်ငံတော် ကုမ္ပဏီများအသင်းချုပ်
MCAIA မြန်မာနိုင်ငံတော် ကုမ္ပဏီများအသင်းချုပ်
အသင်းချုပ် / အသင်းချုပ်များ၏ အသင်းဝင်အဖြစ် အသိပေးကြေညာချက်

ကန်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း
မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ်(၁၇) မြေကွက်အမှတ်(ပုတီးလမ်းစား ၃၈၊ ၆၈) မြေကွက်တည်နေရာအမှတ်(၁၇) ရိုးမြို့ လမ်း၊ မဆလရပ်ကွက်၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့် မြို့နယ် ဦးဘအေး၊ အမည်ပေါက် မြေပိုင်မြေအား အမည်ပေါက် ဖခင် ဦးဘအေးနှင့် မိခင် ဒေါ်ခင် မြင့်(ကွယ်လွန်)သဖြင့် (၁)ဦးခိုင်အေးမြင့်[၁၂/ပတတ(နိုင်)၀၁၀၆၅၆]၊ (၂)ဒေါ်ခင်မြင့်ကြည် [၁၂/ပတတ(နိုင်)၀၀၈၆၀၉]၊ (၃)ဦးခိုင်ကြည် သောင်း[၁၂/ပတတ(နိုင်)၀၀၀၃၂]၊ (၄)ဦးခိုင် ကြည်တင်[၁၂/ပတတ(နိုင်)၀၀၀၃၂]၊ (၅)ဦးခိုင် သောင်းမြင့် [၁၂/မတတ(နိုင်)၀၀၀၇၂၀] တို့က သားသမီးများတော်စပ်ကြောင်း ကျွန်ုပ်တို့နှင့် သေစာရင်းတင်ပြ၍ အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ကြောင်း စာချုပ်ရန် မြေပိုင်းလျှောက်ထားလာရာ ခိုင်လုံ သောအထောက်အထားများဖြင့် (၇)ရက်အတွင်း ကန်ကွက်နိုင်ပါသည်။







ဝိတ်ချလုံခြုံသည်ရောဝတီ



ရောဝတီဘဏ်၏ လျင်မြန်စွာ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာခြင်းနှင့် မြန်မာနိုင်ငံတွင် ပထမဆုံးစတင်လိုက်သော  
 Centralized Core Banking နှင့် iBanking စာင်တာနက်ဖြင့် မိမိ၏ငွေစာရင်း  
 ဘဏ်လုပ်ငန်းများကို နိမ့်ခန့်ခွဲနိုင်ခြင်းတို့အတွက် United Kingdom အခြေစိုက်  
 Global Banking and Finance Review မှ ပေးအပ်အီးမြှင့်သော

**“Fastest Growing Retail Bank Myanmar 2014”**

နှင့်

**“Most Innovative Banking Services Myanmar 2014”**

ဆုများကို ကမ္ဘာ့ဘဏ်လုပ်ငန်းများအလယ် ဂုဏ်ယူခုံကြွားစွာ လက်ခံရရှိခဲ့ပါသည်။

ရောဝတီဘဏ်ကို အားပေးလျှက်ရှိကြသော မိဘပြည်သူ၊ မိတ်ဆွေများ၏ အကူအညီများကို ရှေးရှည်  
 ဆတက်ထမ်းပိုးပို့မိအောင်မြင်အောင် ကြိုးစားဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း သတင်းကောင်းပါးအပ်ပါသည်။









• အရှင်သာ	1995-1999	• ဝါဆိုကပ်	21.500-19.900
• ဆွစ်ဇာလန် ပြန်တိုင်း ချောင်း	1.790-1.880	• ဘုရား	39.000-4.950
• အိန္ဒိယနိုင်ငံ အရှင်သာ	680-1.080	• ချောင်း	2.000-1.850
• အိန္ဒိယနိုင်ငံ ဝါဆိုကပ်	1.800-1.950	• အိတ်	1.800-1.950
• အိန္ဒိယနိုင်ငံ အရှင်သာ	1.790-1.880	• နှာထုံး	1.850-1.950
• အိန္ဒိယနိုင်ငံ ဝါဆိုကပ်	1.790-1.880	• ဝါဆိုကပ်	2.100-1.950

**Discount !**

Myan Tour    Tel: 01-371747, 01-372179, 09 25 30 30 30 4, 09 25 30 30 30 5

ပစ္စုပ္ပန်ပြန်လာ သီရိလင်္ကာခရိုင်အောင်ပွဲကုလ်



ရန် ကိုရီးယား ရန် ကိုရီးယား ရန် ကိုရီးယား ရန် ကိုရီးယား ရန် ကိုရီးယား

\*\*\* နှစ်ပတ်ပတ် အစားအသုံးစရိတ်များကို DISCOUNT ချော် ပေးကြည့်ပါ။ \*\*\*

Tel: 226626, 6973211140, 694818315



HOWE BEACH BEACH



**Special Promotion package**

ရန် ကိုရီးယား - အမှတ် - ၂၀ (အလင်း) - ကရင်သရေသာကမ်း - ဆေးကုရေး အမှတ် - ရန် ကိုရီးယား  
 ရန် ကိုရီးယား - အမှတ် - ၂၀ (အလင်း) - ကရင်သရေသာကမ်း - ဆေးကုရေး အမှတ် - ရန် ကိုရီးယား

ထင်ရှားလွှဲ ၅၅,၀၀၀ ကျပ်ဖြင့်  
 နေ့စဉ်စားသုံးခြင်းအစီအစဉ်  
 (ရန် ကိုရီးယား)

Package တွင်ပါဝင်သောအရာများ

**Ocean Superior**  
 (Twin Sharing) ဖြင့်  
 နေ့စဉ်စားသုံးခြင်းနှင့် နေ့စဉ် စားသုံး  
 စားရိက္ခာအတွက် အသုံးပြုရန် ညာ

**10% on Food & Beverage**

Discount Last Date: 30 November, 2014



Up to 30% Discount

**iStock** ရန် ကိုရီးယား

- ကျွန်ုပ်တို့၏အစီအစဉ်
- ကျွန်ုပ်တို့၏အစီအစဉ်
- အစီအစဉ်
- အစီအစဉ်
- အစီအစဉ်
- အစီအစဉ်

**Contact Us**

Tel: 09-3366125, 09-3366126  
 09-3366123  
 09-3366124, 09-3366125

**ALING THA PYAY SHOPPING MALL**



**Facilities and Services:**

- 24 hours Security Services
- Spacious Car Parking
- Lift For Every Floor
- Air Conditioning
- Telephone Line with Extension
- Water Supply For Food & Beverages

Shopping Mall Address: No. 1/282, Zabu Thua Pyay Road, The Pyay Gone Qt, Zabyu Thri Tsp, Nay Pyi Taw, Myanmar.  
 Contact Details: Bowga Theidhi Company Limited, No. 97, Kabar Aye Pagoda Road, Bahan Tsp, Yangon Tel: +95(1)430106.  
 Sales Contact: Dr. Lin Aung Myint(GM)-096630615, U Zu Min (Manager)-09250384338, Daw Thazin Myint (Sales&Marketing Manager)-0943186884



**ရင်သားနှင့်ပတ်သက်သောစစ်ဆေးမှုအားလုံးကို  
 တစ်နေရာတည်းမှာ ပြုလုပ်နိုင်ပြီ...**

ရင်သားနှင့်ပတ်သက်သောစစ်ဆေးမှုအားလုံးကို ပြုလုပ်နိုင်သလိုအချို့သောရင်သားနှင့်ပတ်သက်သော စစ်ဆေးမှုများကို ပြုလုပ်နိုင်ပါသည်။

ရင်သားပုံရိပ်နှင့်ပုံရိပ်ဖော်စစ်ဆေးခြင်း (Breast Imaging Specialists) မှ ပန်နိုလီယိုဂရမ်ကြော့တို့တွင် စစ်ဆေးစစ်ဆေး  
 စေရန်ပြုလုပ်ကြောင်းသတင်းစကားပါအပ်ပါသည်။



ထက်ထွက်ရန် - ရန် ကိုရီးယား (၀၀) ၆၈၄ ၃၂၂၈၊ ၆၈၄ ၃၂၂၉၊ ၆၈၄ ၃၃၀၆၊ (၀၉) ၆၂၀ ၀၄၂၆၊ (၀၉) ၂၅၄၉၅၀-၀၄ / မျက်နှာ (၀၉) ၄၄၂၀၅၅၀၀ Email : [info@sunflowerhospital.com](mailto:info@sunflowerhospital.com)